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Meis’ten Kaş’a 
175 kişi kulaçladı
ANTALYA’NIN Kaş ilçesi ile
Yunanistan’ın Meis Adası arasında bu yıl
18. kez düzenlenen ‘Meis-Kaş Swim
Race’ 20 ülkeden 175 sporcunun
katılımıyla gerçekleşti. ‘Meis-Kaş Swim
Race’ dünyada iki ülke arasında yapılan
tek yüzme yarışı. (Fulya Omaç) � 2’de

TÜRK BAYRAKLI

KRUVAZİYERDE
2 MİLYON HEDEFİ

TÜRK sahipli ve bayraklı gemi
filosunun büyümeye devam ettiğini
dile getiren DTO İzmir Şubesi
Başkanı Yusuf Öztürk, "Türk
sahipli gemi filosu son 2 yılda
yüzde 50'den fazla büyüdü.
Dünyada ilk 10 ülke arasında 
yer alma hedefine doğru
ilerliyoruz” diye konuştu. � 9’da

SPORCULAR İbrahim Çolak,
Ahmet Önder ve Adem Asil Paris
2024 Olimpiyatları’na katılacak.
Şavkar Cimnastik Spor Kulübü
Başkanı İsmail Göktekin, “Sağlık
sporcularımız için çok önemli.
Medical Point Ailesi ile yaptığımız
iş birliğini çok önemsiyoruz” dedi.

MUTLULUKLARINI dile getiren
olimpik milli sporculardan İbrahim
Çolak, “Buraya kadar pek çok
hedefimizi gerçekleştirdik. Olimpiyat
madalyası kazanmaya çok yakınız.
Tecrübeler edindik, çalışmalarımızı
birleştirerek daha iyi başarılara imza
atacağız” diye konuştu. � 11’de

MİLLİLERİN DESTEĞİ SAĞLAM
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‘HEDEF MADALYA’

Karton deme
yüzdü valla!
MİMAR ve mühendislerin Kabotaj
Bayramı'nda düzenledikleri 16.
'Kartondan Tekneler' yarışması renkli
görüntülere sahne oldu. Bazı tekneler
suya iner inmez battı. Makine
Mühendisleri Odası İzmir Şubesi ile
TMMOB emekli grubunun hazırladığı
tekneler kıran kırana yarışa girdi. � 12’de

BÜYÜKŞEHİR Belediye Başkanı Cemil
Tugay’ın ilk 180 günlük görev süresini
kapsayan “Hızlı Eylem Planı” kapsamında
kentteki deniz taşkınlarının önlenebilmesi
için çalışmalara Karşıyaka Yelken Kulübü
çevresinden başlandı. Alanın çevresine 1
metre boyunda beton bir set çekildi. � 7’de

Minik patilerin
dişleri çekildi

ALTIN madenciliği, arama için yapılan
sondajlardan maden işletmesinin kapatılması
sonrasındaki sürece kadar her aşamada
doğaya ve insan yaşamına ağır yıkımlar
vermektedir. Bunun son örneği Erzincan
İliç’teki yığın liçin kaymasıdır. � 8’de

Bağımlılıkla
mücadelede

kararlılık

İstinat duvarı
sonu oldu

BAĞIMLILIKLA
mücadele
konusunda
yapılması
gerekenleri
anlatan halk
sağlığı uzmanı
Nurcan Şentürk
Durukan, başarılı
bir tedavi
sürecinin kilit
noktalarını
aktardı.� 3’te

KARABAĞLAR’DA
çalışan 23
yaşındaki Ahmet
Desdireci,
kullandığı
motosikletin
hakimiyetini
kaybetti, yol
kenarındaki istinat
duvarına çarptı.
Desdireci
kurtarılamadı. � 3’te

Fuarlarla
kent ihracatı

artış 
gösterdi

ARIZALI VAPUR
İSKELEYE ÇEKİLDİ

6
Başkan Duman’dan
pazar açıklaması

‘PASTADAN PAY’

TUĞBA ADSIZ

Bellek: Anıların
inşaası

tugba.adsiz@taf.org.tr
10İBRAHİM KOÇBAŞ

Basit ama 
ince bir oyun

kocbas.ibrahim@gmail.com
5 AHMET DOĞRUYOL

Memur ve emeklinin
zam beklentisi

ahmetdogruyol35@gmail.com
7

Ah bu cennet
vatan!

4KAZIM ERKMEN

kazimerkmen@gmail.com

KONAK Belediyesi Veteriner İşleri
Müdürlüğü, sokak kedilerinin muayenesi
sırasında dişlerle ilgili karşılaşılan vakalar
üzerine Dokuz Eylül Üniversitesi (DEÜ)
Veteriner Fakültesi 3. sınıf öğrencisi
Günce Beren Ağırbaş’ı kedilere diş
operasyonu için konuk etti. � 7’de

!

MEHMET
GÜÇLÜ 
GÜLER

SEHER
ONAY

PARİS 2024’E SELAM

‘Deniz taşkınları
tarihe karışacak’

TÜRKfuarcılığının başkenti İzmir, bu yılın
ilk yarısında düzenlenen fuarlarda önemli

bir başarıya imza attı. Gerçekleştirilen
fuarlar, yüzlerce katılımcı firmayı, 
binlerce sektör profesyonelini ve iş

insanını bir araya getirdi. � 9’da

Altın mı sömürge 
madenciliği mi?

BÜLENT
ÖZGEN

3

Kruvaziyerlerle geçen yıl 1.5 milyon yolcunun geldiğini belirten
Başkan Yusuf Öztürk, “Bu yıl 2 milyonu yakalayacağız” dedi

Yusuf
Öztürk

TÜRKİYEAğaç İşleri Federasyonu Genel
Başkanı Hüseyin Taklacı, “İşi olmayan, olsa da
az gelirle ihtiyaçlarını karşılayamayan
binlerce insanımız var. Küresel pazarlardaki
pastadan arzu edildiği düzeyde pay
alamıyoruz. Sistemdeki problemler nedeniyle
oluşan ekonomik krizin faturası yine küçük
esnafa, dar gelirliye kesiliyor. Ülkeyi
yönetenler esnafa ve esnaf temsilcilerine
neler yapılması gerektiğini sormuş olsa
bunca problem çıkmaz. 3 binden fazla esnaf
ve sanatkâr odası var. Bizi çağırsınlar,
bildiklerimizi anlatalım” ifadelerini kullandı. 

TÜRKİYE’NİNhedefinin kaliteli ürün pazarları
olması gerektiğini dile getiren Başkan Taklacı,
“Küçük esnafımız kendi kabuğuna çekilmiş,
haliyle sadece iç pazara mal üretebilir. İç
piyasadaki kıran kırana rekabet esnafın sonunu
getirir. Esnafın uluslararası pazarlara açılması
için devlet politikalarına ihtiyaç var. Küçük
esnafı ihracata özendirmek için teşvikler ve
sübvansiyonlar sağlanmalı. Kaliteli ürüne talip
müşteri profilinin yaşadığı alanlara yakın
showroomlar açmalıyız. Tüccar, sanayici ve
ihracatçıya sağlanan fuar katılım destekleri
esnafa da sağlanmalıdır”dedi.  � 5’te

‘HEDEFLER YANLIŞ’

Türkiye’de yaşanan ekonomik krizin sorumlusu olmadıklarının altını çizen esnaf temsilcileri,
alınacak kararlar noktasında kendilerine de danışılması konusunda iktidara çağrı yaptı

KUCUK ESNAFIN
BORUSU OTSUN
KUCUK ESNAFIN
BORUSU OTSUN

Hüseyin
Taklacı

ÖZELÖZEL
HABERHABER

NİHAT
AK
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Dünyada iki ülke arasında yapılan tek
yüzme yarışı olan organizasyon, aynı
zamanda Yunanistan ile Türkiye

arasındaki dostluğu da pekiştiren önemli bir
organizasyon. Her yıl Uluslararası Likya
Kaş Kültür Sanat Festivali’nin sonunda iki
kıta arasında düzenlenen Megisti Kaş Swim
Race’da milli yüzücülerden diplomatlara, iş
insanlarından bürokratlara birçok önemli
isim de kulaç attı. Dünyadaki yüzme
yarışları arasında önemli bir yere sahip olan
Meis Kaş Swim Race, yüzme yarışlarının
Formula 1’i olarak da geçiyor.

BİR ÜLKEDEN DİĞERİNE
Antalya’nın Kaş ilçesinden saat 7:30’de

sponsor feribot Kahramanlar Meis Ferry
Lines ile Meis Adası’na geçen yüzücüler,
Meis Belediyesi Başkanı Nikolaos
Asvestis’in 8:30’da yarışın startını
vermesinin ardından suya atladılar.
Akdeniz’in masmavi sularında, akıntıya ve
dalgalara karşı verilen mücadele spor
tutkunları tarafından heyecanla takip
edilirken, 7 kilometrelik parkuru ilk
tamamlayan İtalyan sporcu Egor Tropeano
oldu. 

ŞAMPİYON İTALYAN YÜZÜCÜ
İtalya Yüzme Milli Takımı’nın eski

sporcularında olan Tropeano, ilk kez
yüzdüğü parkurda yarışı 1 saat 41 dakika 55
saniyede tamamladı. Tropeano genel
klasman birinciliğini elde ederken genel
klasman ikincisi 1 saat 47 dakika 27 saniye
ile Aybige Su Irçağ oldu. Genel klasmanda
üçüncülüğü ise erkekler 55-59 yaş
kategorisinde yarışan Bekir Emrah
Gemicioğlu elde etti. Yarışın şampiyon
olarak tamamlayan İtalyan eski milli yüzücü
Egor Tropeano, ilk kez bu yarışa katıldığını

belirterek, “Parkur keyifli, su güzel,
organizasyon da çok başarılıydı. Yarışmayı
birinci tamamladığım için çok mutluyum,
buradan güzel anılarla ayrılıyorum.” dedi. 

BÜYÜKELÇİ DE YARIŞTI
7 kilometrelik parkuru yüzenler arasında

Hollanda’nın Ankara Büyükelçisi Joep
Wijnands da vardı. Wijnands, sudan
çıktıktan sonra çok mutlu olduğunu,
katıldığı yüzme yarışları arasında Meis-Kaş
Yüzme Yarışı’nın en iyisi olduğunu ifade
etti. Meis Kaş Swim Race Organizasyon
Komitesi Başkanı Polat Dede de, her
zamankinden daha iyi bir yarış

gerçekleştirdiklerini, 175 sporcunun da
sağlıklı bir şekilde yarışı tamamladığını,
yarışın her yıl marka değerinin arttığını

söyledi.

ÜÇÜNCÜ OLDU
2005 yılından bu yana iki komşu ülke

arasındaki dostluğu geliştirmek için her yıl
Haziran ayında düzenlenen uluslararası sınır
ötesi açık su yüzme yarışması olan Meis-Kaş
Swim Race, Meis limanında başlayıp, Kaş
limanında sona ererken, katılımcıların en az
18 yaşında olması ve bin 500 metreyi 30
dakikadan daha kısa sürede yüzebilmesi
gerekiyor. Bu yıl 18. kez gerçekleştirilen
yarışa bazı sporcular ilk kez, bazılarıysa
birçok kez katılım gösterdi. Kadınlar
kategorisin üçüncüsü Yasemin Altıntaş yarış
öncesi yaptığı açıklamada yarışmaya ilk kez
2013’te katıldığını belirterek, “Bu sene 4. kez
katıldım. Deniz bugün harikulade,
organizasyon müthiş, heyecanlıyım, umarım
bu sene de çok güzel geçer” dedi.

Meis-Kaş Swim Race’in destekçileri
arasında Gençlik ve Spor Bakanlığı, Kaş
Kaymakamlığı, Türkiye Yüzme
Federasyonu, Kaş Belediyesi, MK
Group,Radisson Blu Hotel Kaş, Novva
Hotels, Kosifler Oto Antalya, BMW
Türkiye, Abant Su, Rossist Event ve
Kahramanlar Meis Ferry Lines yer alıyor.
(Fulya Omaç)
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Megisti-
Kaş Swim

Race
parkuru

25-29 
Yaş kate-
gorisinde

derece 
alanlar

Genel
Klasman

birincileri

YARIŞTA KADINLAR
KATEGORİSİNİN İLK ÜÇÜ
Aybige Su Irçağ  - 1.47.27 , Bengisu Avcı - 1.59.19,

Yasemin Altıntaş - 2.02.17, 4. Kez katılıyorum
bu sena, İlk 2013’te katılmıltım. Deniz
harikulade, organizasyon müthiş.heyecanlıyım,
umarım bu sene de çok güzel geçer.

Erkekler
kategorisinin

ilk üçü
Egor Tropeano - 1.41.55, Bekir

Emrah Gemicioğlu - 1.50.24 ,
Kemal Baransel - 1.59.22
Fulya OMAÇ - Kaş / ANTALYA
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Halk Sağlığı Hizmetleri Başkanlığı
Tütün ve Diğer Bağımlılık Yapıcı
Maddelerle Mücadele Birimi’nde
görev yapan halk sağlığı uzmanı
Nurcan Şentürk Durukan, Ege Telgraf
TV’de ‘Erhan’ın Günlüğü’
programının konuğu oldu; bağımlılık
konusunda önemli açıklamalar yaptı.
Durukan, bağımlılıkla mücadele
konusunda vatandaşa yol gösteren
tespitlerde bulundu.
‘ONLARI KAZANALIM’

Tütün ürünlerinin zararları
konusunda şüphe duyulmaması
gerektiğine dikkati çeken Nurcan
Şentürk Durukan, “Bu ürünleri
kullananlar, bunları duymaktan bıktı
ancak tütünü bıraktıklarında
kazanacaklarına bakmaları gerek. İlk
20 dakika içerisinde kan basıncı ve
nabızları düşerken, bir yıl içerisinde
tütün ürünü kullanan birine göre kalp
krizi geçirme riski yüzde elli azalır. Bu
faydalar üzerinden ilerlersek ancak
onları kazanabiliriz” dedi. Tütün
ürünlerini kullanın yanında
kullanmayanın da özgürlüğü
olduğunun
altını çizen
Durukan, 4207
Sayılı
Kanun’un 2008
yılında
kapsamının
genişletilerek
pasif maruziyeti
azaltmak
istediklerini
anlattı.
Durukan, “Bu
ürünlerin kullanımı sonrası tat
duyusunda kayıp yaşanır. O yüzden
bırakma sürecinde olanlar kilo aldım
derler çünkü tat duyuları geri gelir.
Metabolizma kan basıncının
yavaşlattığı için metabolizma da
yavaşlar. Ayrıca 2. el ve 3. el tütün
dumanı dediğimiz bir kavram var.
Kullanım sonrası filtresiz bir duman
çıkıyor, kişi filtreli olanı alıyor ama biz
filtresiz olarak o dumana maruz
kalıyoruz. 3. el tütün dumanı dediğimiz
zaman da giysilerimize, eşyalarımıza
sinen dumanı kastediyoruz” ifadelerini
kullandı.
‘HEDEF GENÇLER!’

Tütün ürünlerinin stresi azalttığı
kanısının bilimsel bir yanı olmadığını
söyleyen Durukan, tüketicilerin bu
ürünlere stresi yok ettiği anlamı

yüklediklerinin altını çizdi. Durukan,
“Elektronik tütün ürünleri de dahil,
şirketler bunları masum ürünler gibi
sunuyor. Ama bu daha az zararlı
oldukları anlamına gelmiyor. Bunların
hepsi zararlı. Elektronik tütün ürünleri
hem yasal değil hem de kurtulma aracı

değil” dedi.
Gençlerin, tütün
ürünlerini
yetişkinlerden
daha çok
kullandığını
vurgulayan
Durukan, bu
ürünlere erken
yaşlarda
başlayınca
bağımlılığın daha
fazla olduğunu

söyledi. Şirketlerin, gençlere hitap
etmek için renkli ve çeşitli aromalar
içeren ürünler çıkardıklarını da anlattı. 

Bağımlılığın aslında bir beyin
hastalığı olduğunu dile getiren
Durukan, “Beyindeki reseptörlere,
bazı maddeler bağlanınca dopamin
salgılanıyor. Biz de o dopamini almak
için sürekli o maddeyi alıyoruz.
Bağımlılık mekanizması bu şekilde
çalışıyor. Bağımlılığın çeşitli boyutları
var. Bizim yoksunluk dediğimiz
nörokimyasal, davranışsal ve bir de
psikolojik boyutu var. Tedavi
sürecinde bağımlılığı yok etmek için
hepsine çok önem vermek gerekiyor”
diye konuştu. Bağımlılıkla mücadele
etmek için başvurulabilecek iki tane
yerin olduğunu dile getiren Durukan,
“Kişiler isterse Alo 171 danışma hattı
veya sigarayı bırakma polikliniklerine

başvuru yapabilir. İzmir bu konuda
şanslı, 26 tane polikliniğe sahip. Bu
yerlerde ücretsiz bir şekilde hizmet
veriliyor, bireylere yoksunluk ile
mücadele etmeleri için ilaç desteği
sağlanıyor. Hekim sadece ilaç
vermeden, bağımlılığın tüm
boyutlarına müdahalede bulunuyor”
diyerek bağımlılıkla mücadelede
kullanılan yöntemleri açıkladı. Tedavi
sürecinin başarısında kişilerin
kararlılığının önemli olduğunun altını
çizdi.

Tütün ürünleriyle mücadele
konusunda 4207 Sayılı sağlam bir
Kanun olduğunu
söyleyen Durukan, “2008
yılında bu kanunun
kapsamı ve amacı
genişletildi. Bu sayede
kapalı mekanlarda tütün
tüketimi yasaklandı.
Tütün Kontrolü Çerçeve
Sözleşmesi’ne imza atan
ülkelerden birisiyiz.
Dünya Sağlık Örgütü’nün
Mpower politika
rehberinin tüm
basamaklarını uygulayan
ülkeyiz. Bizim bu konuda
zeminimiz var ancak
pandemi ile bu kuralların dışına
çıkmaya başladık. Bu işte toplumsal
farkındalık önemli. Kanunlar,
uygulayanlar ve denetleyenler var. Biz
kurum olarak denetim sayılarını
toplayıp ilçelerin denetim yapmasını
sağlıyoruz” dedi. İhbar
denetimlerinden bahseden Durukan,
uyarıları ciddiye almayan işletmeleri
Alo 184 veya telefonlarına

indirebilecekleri yeşil dedektör
uygulaması ile ihbar etmeleri
gerektiğini söyledi. Hareketli
mekanizmaların olduğu alanların
kapalı alan olarak kabul edildiği
konusunda uyarılarda bulundu.

CAYDIRICI CEZALAR
Tütün ve Diğer Bağımlılık Yapıcı

Maddelerle Mücadele Birimi’nde
sürücü davranışları geliştirme eğitimi
verdiklerini söyleyen Durukan, “Eğer
biri ikinci defa ehliyetini kaptırdıysa
gelip bizden bu eğitimi almak zorunda
kalıyor. İçerisinde muayene ve

sınavların olduğu
eğitimde sıkı
kurallarımız var.
Cezalar biraz caydırıcı
olursa belki işimiz daha
kolaylaşır ve trafik
kazaları azalır. Bu konu
önemli ve başvuru
sayımız giderek artıyor”
dedi. Bağımlılıkla
mücadele sürecinin
kolay olmadığını
anlatan Durukan, “Ben
bu işi yapmaktan keyif
alıyorum. Özellikle
tütünle mücadele

etmek beni çok mutlu ediyor. Sağlam
bir ekibim var. İdari birimde olduğum
için polikliniği yürütemiyorum ancak
poliklinik açma, kapatma, ziyaret ve
denetim gibi durumlar oluyor. Sürücü
davranışları geliştirme eğitimi için
gelenler bu sigara bırakma polikliniğini
duyunca kapımı çalıyor, vatandaşa
yardımcı olmak beni çok mutlu ediyor”
diye konuştu.

İzmir’in öncü
sanayicilerinden iş insanı
Mustafa Karabağlı, şahsına
yönelik basında yer alan asılsız
iddiaları yalanladı.
Karabağlı’nın konuyla ilgili
açıklaması şöyle: Kamuoyunun
dikkatine, Bugün maalesef bazı
medya organlarında; son
günlerde gündeme gelen
Denizbank Bornova Şube
Müdürü ile alakalı kar vaadi ile
para alış-verişi konusunda asılsız
haberler yapılarak şahsımın da
ismi para verenlerden olarak

gösterilmiş ve bazı yayınlarda
tutarın 80 milyon TL olduğu
yazılmıştır.  Benzer haberler
ayrıca yine bazı gazetelerin web
sitelerinde de yer almıştır.
Habere konu olan bilgilerin,
verilerin ve iddiaların tamamı
yalan ve asılsız olmakla birlikte
iftira niteliği taşımaktadır. 

Söz konusu sürecin hiçbir
adımına dahil olmadım, olaya
konu para alış-verişine ne bir
kuruş verdim ne de bir kuruş
aldım. Bu konu ile hiçbir
alakam olmadığı gibi böyle bir

olayın varlığına ilişkin dahi bir
bilgim yoktur. Ben de herkes
gibi söz konusu getiri vaadi ile
bazı kişilerle para alış-
verişlerinin yaşandığını konunun
kamuoyuna yansıması
sonucunda öğrendim. Böyle
asılsız bir haberin yapılmasını
azmettirenler hiç heves
etmesinler, çünkü çok
arzuladıkları ‘çamur at izi kalsın’
düşüncesi ile itibar erozyonu
yaratarak amaçlarına
ulaşamayacaklar. 
(Haber Merkezi)

İzmirli iş insanından o iddialara yalanlama

Konak’ta Üçyol Metro İstasyonu'ndan çıkışı
sağlayan yürüyen merdiven, üzerinde yolcular
bulunduğu sırada henüz belirlenemeyen nedenle
bir anda ters yönde hareket etmeye başlamış, bu
sırada 11 vatandaş dengesini kaybederek
düşmüştü. Yaşanan olayın güvenlik kamerası
görüntüsü ortaya çıktı. Görüntülerde, metro
istasyonunu kullanan vatandaşların, yürüyen
merdivenin durup hızlıca geri sarması nedeniyle
ayakta durmakta güçlük çektikleri ve bir süre
sonra da vatandaşların düştüğü yer aldı. İhbar
üzerine adrese polis ve 112 Acil Sağlık ekipleri
sevk edildi. Hafif şekilde yaralanan 11 vatandaş,
sağlık ekiplerince kontrol amaçlı çevredeki
hastanelere kaldırıldı. (İHA)

Panik anları saniye 
saniye kamerada

Aydın Söke’de düğün konvoyundan
ateşlenen yorgun mermi, evde annesiyle
oynayan 11 aylık Pera bebeğin başına isabet
etti. Bebek kurtarılamazken, 2 şüpheli
gözaltına alındı. Pera bebeğin dedesi Kerim
Palabıyık, sosyal medya hesabından, "Ciğerim
yanıyor. Bu olayı gören duyan yok mu? Canım
torunumu hayattan koparan maganda hala
ortalarda serbest geziyor. Allah rızası için ele
ele destek verelim. Bir duyan gören varsa
emniyete başvursun. Silah atanın mutluluğu
benim evime ateş düşürdü. Annesinin
babasının feryatları ciğerlerimizi yakıyor.
Düğünlerde eğlencelerde neden silah atılır"
paylaşımı yaptı. (DHA)

Bu acının tarifi yok
‘Ciğerim yanıyor!’

Desdireci daha
23 yaşındaydı
Karabağlar’da çalışan 23 yaşındaki

Ahmet Desdireci, kullandığı
motosikletin hakimiyetini kaybetti.
Kasksız ve aşırı hızlı olduğu
belirtilen Desdireci'nin
motosikleti, yol kenarındaki istinat
duvarına çarptı. Çevredekiler,
durumu sağlık ve polis ekiplerine
bildirdi. İhbarla gelen sağlık
ekipleri, Ahmet Desdireci'yi
ambulansla İzmir Eğitim ve
Araştırma Hastanesi'ne kaldırdı.
Tedaviye alınan Desdireci
kurtarılamadı. Kaza ile ilgili
soruşturma başlatıldı. (DHA)

Arızalı vapur
iskeleye çekildi
Karşıyaka'dan Alsancak-Pasaport

seferi için hareket eden "Mete 2"
adlı vapur, dün Pasaport İskelesi
önünde dümen arızası yaşadı,
iskeleye yanaşamadı. Vapurun
yedeklenmesi için iskeleye
seferde olmayan başka bir vapur
yönlendirildi. Arızalı vapur
yedeklenerek iskeleye çekildi.
Vapurdaki 80 yolcu, yaklaşık 30
dakika sonra tahliye edildi. Arıza
nedeniyle Pasaport kalkışlı 08.30
vapur seferi de iptal edildi. (AA)

Kumarbazlara
jandarma baskını
İzmir’de jandarma, Bornova’nın

Naldöken ve Beşyol mahallelerinde
kumar oynandığı belirlenen 2 ayrı
iş yerine operasyon düzenledi. 27
kişiye toplam 815 bin 975 lira ceza
kesildi. İşletmeler mühürlendi,
kumar oynamak için kullanılan
materyallere de el koyuldu. İşletme
sahipleri E.Ç ile C.D. hakkında,
'Kumar oynamak için yer ve imkan
sağlamak' suçundan soruşturma
başlatıldı. Şüpheliler, jandarmadaki
işlemlerinin ardından serbest
bırakıldı. (DHA)
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‘Başarılı tedavinin
anahtarı kararlılık’
Bağımlılıkla mücadele konusunda yapılması gerekenleri anlatan halk sağlığı uzmanı
Nurcan Şentürk Durukan, başarılı bir tedavi sürecinin kilit noktalarını paylaştı
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Nurcan
Şentürk
Durukan

ÖZELÖZEL
HABERHABER

MEHMET
GÜÇLÜ 
GÜLER



SAYFA  04 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

“Düzeni bozana
gerekenyapıldı”

Güvenlik kaynakları, Kayseri'de
Suriyeli bir kişinin, Suriye uyruklu
çocuğa cinsel istismarda bulunduğu
iddiaları üzerine, Türkiye'nin çeşitli
kentlerinde ve Suriye'nin kuzeyinde
meydana gelen olaylar hakkında
gerekli müdahalelerin yapıldığı
bilgisini paylaştı. Güvenlik
kaynaklarından edinilen bilgide,
Kayseri'de Suriyeli bir kişinin,
Suriye uyruklu çocuğa cinsel
istismarda bulunduğu iddiaları
üzerine önce Kayseri'de olayların
başladığı, ardından olayların
Suriye'nin kuzeyinde de etkisini
gösterdiği hatırlatılarak, şunlar
kaydedildi: "Türkiye'de
provokatörlerin Suriyelilere yönelik
düzenlediği eylemlere karşı olarak,
Suriye'nin kuzeyinde de Türk
güçlerinin kontrolü altındaki
bölgelerde karışıklıklar meydana
gelmiştir. Hatay, Gaziantep,
Kayseri, Konya, Bursa ve İstanbul
Sultanbeyli'de gece boyu
Suriyelilere ve Suriyelilere ait iş

yerlerine yönelik eylemler olduğu
gözlemlenmiş, Suriye tarafında da
Türklere karşı eylemler
yapılmıştır."

Milli İstihbarat Teşkilatı (MİT),
İçişleri Bakanlığı ve Emniyet
güçlerinin hem Türkiye içinde hem
de Suriye'nin kuzeyinde eşgüdüm
halinde yaşanan olayları takip
ettiğini ve gerekli müdahaleleri
yaptığını belirten kaynaklar, şu
ifadeleri kullandı: "Türkiye
Cumhuriyeti Devleti'ne karşı
faaliyet gösteren, Türkiye'nin
izlediği dış politikaya karşı düzeni
bozmak isteyen provokatif
eylemlerde bulunan kişiler ve
eylemlerde yer alanlar yakalanmış,
bu kişiler hakkında gerekli işlemler
yapılmıştır. Eylemlere karışan ve
olayları kızıştıran her kişi tespit
edilerek, gerekli işlemlerin
yapılmasına devam edilmektedir.
Türkiye Cumhuriyeti Devleti'ne
yönelik yapılan bu eylemlere hiçbir
şekilde izin verilmeyecektir." (AA)

Didim D-Marin Yolcu
İskelesi’nde gerçekleştirilen
açılış törenine Cumhuriyet
Halk Partisi Genel Başkanı
Özgür Özel de katıldı. Saygı
duruşu ve İstiklal Marşı’nın
okunması ile başlayan törende
konuşan Aydın Büyükşehir
Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu, “Bugün iki ilimiz
Muğla ve Aydın’ın ortak
başlattığı deniz otobüsü
seferlerinin Denizcilik ve
Kabotaj bayramı gibi özel bir
günde yapılmasından çok
mutluyum. Bu bir ilk oluyor.
Muğla Büyükşehir Belediye
Başkanımız ile ortak
projelerimiz devam edecek
katılımlarınızdan dolayı
hepinize çok teşekkür
ediyorum. Saygılar
sunuyorum” dedi. Muğla
Büyükşehir Belediye Başkanı
Ahmet Aras, “Bugün sevgili
Aydın Büyükşehir Belediye
Başkanı Özlem Çerçioğlu ile
birlikte çok önemli projeyi
hayata geçirmek için sayın
Genel Başkanımız Özgür
Özel’in katılımı ile hep
birlikteyiz. Hepiniz hoş
geldiniz. Özlem Başkanımın
dediği gibi bizler Cumhuriyet
Halk Partili Belediyeler olarak
ortak projeleri hayata
geçirmekte kararlıyız” dedi.
CHP Genel Başkanı Özgür

Özel de, “Aydın Büyükşehir
Belediyemiz ve Muğla
Büyükşehir Belediyemizin
ortak projesi olan Didim-
Turgutreis-Bodrum deniz
otobüsü seferleri hayırlı olsun.
Atatürk’ün yolundan çağdaş
Cumhuriyet’in yolundan
yürümeye devam edeceğiz. Az
önce Sayın Hatice Başkan’a
dedim, Didimliler sizin
cebinize bir anahtar koydular,
Aydınlılar Özlem Başkan’ın
cebine, Muğlalılar Ahmet
Aras’ın cebine bir anahtar
koydular. Bu anahtarlar
Türkiye’nin 7 bölgesinde her
coğrafyasındaki 411 belediye
başkanımızın elindeki,
cebindeki anahtar

Cumhuriyet’in ikinci yüzyılın
yapılacak ilk seçimlerinde
Gazi Mustafa Kemal’in
Partisini iktidar yapmanın
anahtarıdır. Bunun için
yapılacak iş bellidir, dürüst
olmak, temiz olmak, şeffaf
olmak, israftan kaçmak ve
hizmete odaklanmak” dedi.
Konuşmaların ardından açılış
gerçekleştirildi. Deniz
otobüsünün ilk seferinde CHP
Lideri Özgür Özel, Aydın
Büyükşehir Belediye Başkanı
Özlem Çerçioğlu, Muğla
Büyükşehir Belediye Başkanı
Ahmet Aras, Didim Belediye
Başkanı Hatice Gençay,
Didim üzerinden Bodrum’a
yolculuk etti. (Haber Merkezi)

Türk güvenlik kaynakları, Türkiye'de ve Suriye'nin kuzeyinde yaşanan
provokatif olaylara yönelik gerekli müdahalelerin yapıldığını bildirdi

“Atatürk’ün yolundan
yürümeye devam…”
Aydın ve Muğla büyükşehir belediyelerinin Didim-Turgutreis-Bodrum
Deniz otobüsü seferlerinin startı Denizcilik ve Kabotaj Bayramı’nda verildi 

Cumhurbaşkanı Kararı ile
görevden af talepleri kabul edilen
Mehmet Özhaseki'den boşalan
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği
Bakanlığına Murat Kurum, Fahrettin
Koca'dan boşalan Sağlık Bakanlığına
da İstanbul İl Sağlık Müdürü Prof.
Dr. Kemal Memişoğlu atandı.
Atamaların ardından devir teslim
yapan yeni bakanlar kabine
toplantısına katıldı. Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan'ın imzasıyla
atama ve görevden alma kararları
Resmi Gazete'de yayımlandı. 10'u
İçişleri Bakanlığı Merkez
Teşkilatında, 292'si ise Vali
Yardımcısı ve Kaymakam olarak

Taşra Teşkilatında olmak üzere 302
Mülki İdare Amirinin görev yeri
değiştirildi.
Buna göre;
Karabağlar
Kaymakamı
Cemil Özgür
Öneği İstanbul
Başakşehir
Kaymakamı,
Isparta Eğirdir
Kaymakamı
Adem Çelik
Torbalı
Kaymakamı,
Sakarya Söğütlü Kaymakamı Cevat
Gün Dikili Kaymakamı, Kiraz

Kaymakamı Onur Titiz Erzurum
Karayazı Kaymakamı, Beydağ

Kaymakamı
İrem Baha
Yağan
Erzurum Çat
Kaymakamı,
Batman Sason
Kaymakamı
Murat Mete
Bayındır
Kaymakamı,
Van
Bahçesaray
Kaymakamı

Onur Alimoğlu Kınık Kaymakamı,
Dikili Kaymakamı Ali Edip Budan

Balıkesir Vali Yardımcısı, Torbalı
Kaymakamı Ercan Öter Trabzon Vali
Yardımcısı, Bayındır Kaymakamı
Emin Kaymak Hatay Vali Yardımcısı,
Kınık Kaymakamı Abdurrahman
Çelebi Iğdır Vali Yardımcısı, İzmir
Vali Yardımcısı Hulusi Doğan
Balıkesir Vali Yardımcısı, İzmir Vali
Yardımcısı Barış Demirtaş Uşak Vali
Yardımcısı, İzmir Vali Yardımcısı
Fatih Kızıltoprak Trabzon Vali
Yardımcısı, Eski İstanbul Sarıyer
Kaymakamı Mehmet Özer
Karabağlar Kaymakamı olarak
atandı. Öte yandan Kiraz ve Beydağ
Kaymakamlıklarına atama
yapılmadı. (Haber Merkezi)

KURUM GERİ DÖNDÜ, SAĞLIĞA YENİ BAKAN!
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DOĞRUSÖYLEYENİ
KAZIM

Ah bu
cennet
vatan!

Geçtiğimiz hafta sizlerle bu sütunda
buluşamadık. Nedeni de Kurban Bayramı ile
yıllık iznimin bir bölümünü birleştirip Doğu
Karadeniz turunda olmamdı. Bir karış boş
toprak göremediğiniz, fındık ve çay bahçeleri ile
zirvelere tırmanan zümrüt ormanlarla kaplı
yemyeşil bir coğrafya. Sıcaklık derseniz
Karadeniz kıyısında 25’i geçmiyor. Yaylalara
tırmandığınızda da 10’lara kadar düşüyor. 

Ulu Önderimiz Gazi Mustafa Kemal
Atatürk’ün Kurtuluş Savaşımızı başlattığı
Samsun’dan başladık turumuza. Ordu, Giresun,
Trabzon, Rize, Artvin ve ver elini Batum.
Karadeniz’in hırçın dalgalarının çırpınışları
arasında, zaman zaman Ayder, Uzungöl, Pokut,
Sal yaylalarını gördük. Sümela’yı da ziyaret
ettik. 

Gürcistan’ın Batumi’si ise bambaşka. Sınırdan
çipli kimlik ve bir belge doldurarak geçtik.
Korkumuz eli kulağında artırılması beklenen
Yurt Dışı Çıkış Harcı idi. Şansımızdan karar
çıkmadı. 150’şer lira ödeyerek geçtik. Şayet
artırılsaydı kişi başı bin 500 veya 3 bin lira
ödemek zorunda kalacaktık ki, eyvah ki eyvah.
O zaman ne yapardık bilemem.

Bizim “Batum”, Gürcülerin ise “Batumi”
dediği kentte Sovyetler döneminden kalma
binalar tamamen korunmuş. Binalara dışarıdan
baktığınızda yıkık dökük zannedersiniz ama
içlerinin çok modern olduğunu söylüyorlar. O
binalarla iç içe onlarca gökdelen. Hem çok katlı
hem de çok büyük. Eskileri, geçmişi
unutmamak için koruyorlarmış. Helal olsun.
Bizde olsa çoktan yıkılıp yerlerine gökdelenler
dikilmişti bile.

Altı gün süren bu turun son günü Batum’dan
başlayan sağanak bir yağmura yakalandık.
Karadeniz’in yağmuru da bir başka oluyormuş.
O kadar yoğun yağmasına rağmen, deniz
kenarındaki kentte bir tane su birikintisi
görmek mümkün olmadı. Bizim Karadeniz
kentleri ise derelerin kenarlarına kurulu
bulunduğunda sularla göl haline gelmiyor.
Böylece Karadeniz’in hem güneşli hem de
yağmurlu havasını yaşayarak İzmir’e döndük.

Uçaktan İzmir’e iner inmez o bunaltıcı sıcak
vurdu yüzlerimize. İçimizden “Keşke
Karadeniz’de kalsaydık” diye hayıflandık ama
nafile. Anılarla Karadeniz geride kalmıştı. Bir
daha nasip olur mu, ne zaman olur Allah bilir.
Yörenin sıcak kanlı ve sevecen insanlarına
buradan bir kez daha bize gösterdikleri
misafirperverlikten dolayı teşekkür ediyoruz.

Karadeniz’in o güzellikleri henüz dilimizden
düşmeden, İzmir’de üzerimize dumanı ve ateşi
ile kabus gibi çöken orman yangınlarıyla
karşılaştık. Menderes, Kuşadası, Çeşme, Urla
ve diğerleri. Hele hele Kuşadası-Selçuk
arasındaki o ağaçlandırılmış zümrüt
ormanlarımız artık karalar bağlamışçasına
öylece bizlere bakıyor. O yangınları söndürmek
uğruna, havadan ve karadan var güçleriyle
mücadele eden yüzlerce işçi, ormancı,
belediyeci ve AFAD görevlisi canla başla çalıştı.
Allah onlardan razı olsun.

Hemen hemen her yıl tekrarlanan bu
manzara, yüreklerimizi dağlıyor. Bu yangınlar
neden çıkıyor? Neden çıkmasının önüne
geçilemiyor? Bu yangınları aynı gün ve aynı
saatlerde çıkartanlar mı var? Bu soruların
cevaplarının bir an önce bulunması gerekiyor. 

Her yıl 1 Haziran’dan itibaren “ormanlara
giriş yasağı” getiriliyor. Anlaşılan bu yasak
yetmiyor. “Anız yakmak” yasaklanıyor ana yine
de yakılıyor. Yollardan geçerken “sönmemiş
sigara izmariti atmayın” uyarısı yapılıyor ama
adam arabasının camından izmariti fırlatıp
atıyor. Ve tüm bu tehlikeli hareketler neredeyse
cezasız kalıyor. Kısacası daha caydırıcı cezalarla
bu felaketlerin önüne geçilmesi gerekiyor.

Birkaç cümle de orman yangınlarıyla
mücadele ederken, Torbalı Ayrancılar’da yaşanan
tüp patlaması faciasına edelim. Burada da soru
işaretleri var. Neden sanayi tüpü? Neden 8 katlı 16
daireli bir apartmanın altında tehlikeli bir işyeri?
Kim denetliyor. Denetlendi mi? 5 vefat, 60’ın
üstünde yaralı var. Evler ve dükkanlar perişan.
Şimdi ne olacak? Kafalarda deli sorular. Ah bu
cennet vatana ne yapıyoruz biz!

kazimerkmen@gmail.com

Murat
Kurum

Kemal
Memişoğlu Fahrettin

Koca

Sivas’ta hayatını 
yitirenlere anma

Sivas Valisi Yılmaz Şimşek ve
beraberindekiler, kentte 2 Temmuz
1993'te çıkan olaylarda hayatını
kaybedenler için eski Madımak
Oteli binasında oluşturulan anı
köşesine karanfil bıraktı. Şimşek,
AK Parti TBMM Grup Başkanı
Abdullah Güler, AK Parti Sivas
Milletvekili Hakan Aksu, Belediye
Başkanı Adem Uzun, Cem Vakfı
Sivas Şube Başkanı Ünal Karataş,
sivil toplum örgütü temsilcileri,
kamu kurum ve kuruluşlarının
müdürleri ile Sivas Valiliği önünden
yürüyerek İl Özel İdaresi Bilim ve
Kültür Merkezi'ne dönüştürülen
eski Madımak Oteli binasına geldi.
Vali Şimşek ve beraberindekiler,
olaylarda yaşamını yitirenlerin
isimlerinin yazılı olduğu anı
köşesine karanfil bıraktı. Hayatını
kaybedenlere Allah'tan rahmet
dileyen Şimşek, "Bu acı sadece
burada hayatını kaybedenlerin
yakınlarının acısı değil, hepimizin
acısıdır. Tüm Sivas'ın acısı, tüm
Türkiye'nin ve ülkemizin acısıdır.
Temennimiz bu tür üzücü olayların,
acı olayların bir daha olmamasıdır."
dedi. (AA)

Yılmaz
Şimşek

Özgür
Özel

Ahmet
Aras Özlem

Çerçioğlu
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Çiğli’nin simge noktalarından Kasaplar Meydanı’nın
çehresini değiştirecek geniş kapsamlı yenileme
çalışması başlatıldı. Çiğli Belediyesi ile İzmir
Büyükşehir Belediyesi ekipleri, ilk olarak yürüyüş
yolu zemin yenileme çalışmasına başladı. Üst yapı
çalışmalarının tamamlanmasının ardından meydanın
yeşil alan kapasitesinin artırılması, dinlenme
alanlarının yenilenmesi, sarı çizgi uygulamasının
başlatılması, güvenlik tedbirlerinin artırılması ve
ticari olarak daha işlevsel hale getirilmesine yönelik
uygulamalar da hayata geçirilecek. Başkan Onur
Yıldız, “Parke taşların aşınması ve yerinden çıkması
esnaf ve vatandaşlarımız açısından çeşitli sorunlara
yol açıyordu. Bu sorunları gidermek adına tamamını
yenileyeceğiz” dedi.  (Haber Merkezi)

Çiğli’nin simgesine
sihirli bir dokunuş

Bornova Belediyesi’nin Temmuz Ayı Olağan
Meclis Toplantısı’ndan dev yatırım kararı çıktı.
Temel altyapı ihtiyaçları karşılanmış, daha
yaşanabilir bir kent yaratma hedefiyle
yapılacak çalışmaların yanı sıra doğal afetlerle
mücadele kapsamında kullanılmak üzere 120
milyon liralık araç, iş makinesi ve ekipman
alınmasına oy birliği ile karar verildi. Başkan
Ömer Eşki, ilgili makamlardan gerekli izinlerin
alındığını vurgulayarak, “Meclisimizin onayı ile
Bornova’nın bir an önce tamamlanmasını
beklediği yatırımları hızlandıracak satın
almaları yapacağız” dedi. Başkan Eşki, ortak
alınan kararlar için tüm meclis üyelerine
teşekkür etti. (Haber Merkezi)

Güzel Bornova’ya
dev yatırım atağı

“Ülkenin kamburu değiliz
kamburunu almaya talibiz”
Türkiye’de yaşanan ekonomik krizin sorumlusu olmadıklarının altını çizen esnaf temsilcileri,
alınacak kararlar noktasında kendilerine de danışılması konusunda iktidara çağrı yaptı

61 ildeki 147 meslek odası üyesi
binlerce küçük esnafın ayakta kalma
mücadelesi verdiğini vurgulayan
Türkiye Ağaç İşleri Federasyonu
(TAİF) ekonomiyi yönetenleri uyardı.
Borç sarmalındaki esnafın üretim
gücünü her geçen gün kaybettiğine
dikkati çeken TAİF Genel Başkanı
Hüseyin Taklacı, “Küçük esnafa
ekonomide nelerin yapılması
gerektiğini sorsalar yanlış yapmazlar.
Bugünkü acı faturayı bize kesmezler”
dedi. Taklacı, yanlışlıklar ve yapılması
gerekenler konusunda Ege Telgraf’a
özel açıklama yaptı. 

‘BİZE DE SORSALAR…’
Küçük esnaf ve dar gelirlilerin

ekonomik sorunlar karşısında yaşam
mücadelesi verdiğini vurgulayan
Türkiye Ağaç İşleri Federasyonu
(TAİF) Genel Başkanı Hüseyin
Taklacı, “İşi olmayan, işi olsa da az
gelirle temel ihtiyaçlarını
karşılayamayan binlerce insanımız var.
Bir asgari ücret dahi kazanamadan
aylar geçiren çok sayıda küçük
esnafımız var. Küresel pazarlardaki
pastadan arzu edildiği düzeyde pay
alamıyoruz. Bir tarafta nitelikli iş
gücünde büyük eksiğimiz var diğer
tarafta üretime katılmayan atıl büyük
bir iş gücü potansiyelimiz var.
Sistemdeki problemler nedeniyle
çıkan ekonomik krizin faturası yine
küçük esnafa, yine dar gelirliye
çıkarılıyor. Bu ülkeyi esnaf
yönetmiyordu. Bu ülkeyi asgari ücretli,
on bin lira maaş alan emekli
yönetmiyordu. Ekonomideki sorunlar
nedeniyle yeni vergi paketleri
konuluyor. Bir yerlerde bir şeyler
yanlış yapıldı ki bugün bu durumdayız.
Asla telafisi olmayacak bir zaman
kaybı yaşandı, yine yaşanacak. Ülkeyi
yönetenler esnafa ve esnaf
temsilcilerine neler yapılması
gerektiğini sormuş olsa bunca problem

çıkmaz. Bizi çağırsınlar, doğru
bildiklerimizi anlatalım. Türkiye
genelinde 3 binden fazla esnaf ve
sanatkâr odası var. Türkiye Esnaf ve
Sanatkârlar Konfederasyonu'na
(TESK) bağlı olarak 82 esnaf ve
sanatkârlar birliği, 13 mesleki
federasyon bulunmakta. Türkiye
Odalar ve Borsalar Birliği’ne bağlı 81
il ve 160 ilçede faaliyet gösteren 182
ticaret ve sanayi odası, 56 ticaret odası,
12 sanayi odası, 2 deniz ticaret odası

ve 113 ticaret borsası var. Hazine ve
Maliye Bakanı Mehmet Şimşek, vergi
paketini TOBB, TİM, MÜSİAD,
DEİK, ASKON, TÜRKONFED,
TÜRMOB, TÜSİAD ve YASED gibi
kuruluşların başkan ve yöneticilerine
anlatmaya çalışıyor” dedi.

‘RAKİPLER DE YANLIŞ’
Her kişi ve kurumun kendi

kulvarında ticari yarışa girmesi
gerektiğine dikkati çeken TAİF Genel
Başkanı Taklacı, “Dünya pazarında
Çin ve buna benzer ülkelerle rekabet
edilmeye çalışılıyor. Pandemi
döneminde gelişmiş ülkelere coğrafi
yakınlığımız, yüksek talebi karşılama
gücümüzün avatajıyla, salgınla uğraşan

Çin’e karşı olan avantajlarımızı
kullandık. Durumu kendi lehimize
çevirdik. Ama salgın şartları bitti. Çin,
geniş bir iş gücü havuzuna sahip
olduğu için işçi ücretleri genellikle
diğer ülkelere kıyasla daha düşük. Bu
da maliyetleri düşürüyor. Büyük
ölçüde otomasyon ve teknolojiye
yatırım yaparak üretim süreçlerini
hızlandırmış ve verimliliği artırmış
durumdalar. Damping politikalarıyla
Çinli firmalar, zaman zaman
ürünlerini maliyetin altında satarak
piyasada rekabet avantajı elde etmeye
çalışabiliyor. Çin'de asgari ücret, 300-
350 USD civarında, bununda altında
çalışanlar var. Çin ve benzeri ülkelerle
rekabet edebilmek için onlardan daha
aşağıya işçilik ücretleri, onlardan daha
aşağıya hammadde maliyetlerini
oluşturmak gerekir. Bizim
çalışanlarımıza insanca bir yaşam
sunabilmemiz için kendimize farklı
pazarlar ve farklı rakipler seçmemiz
gerekir” ifadelerini kullandı. 

Türkiye’nin kaliteli ürün pazarları
olması gerektiğini dile getiren Başkan
Taklacı, “Biz kriterlerin kalite olduğu
pazarlarda gücümüzü göstermeliyiz.
Küresel pazarda kaliteli mobilyaya
büyük bir ihtiyaç var. Lüks ve orta-üst
segmentte kaliteli ürünlere olan talep
yüksek. Bu ihtiyaç, birkaç önemli
faktörle ilişkili. Modern tüketiciler,
hem estetik açıdan çekici hem de
işlevsel mobilyalar talep etmekte.
Kaliteli mobilyalar, uzun süre
kullanılabilme özelliğiyle tüketicilere
maliyet tasarrufu sağlar ve çevresel
sürdürülebilirlik sağlar. Etik üretim

yöntemleriyle üretilen mobilyalar, adil
ticaret ve işçi haklarına saygıyı
gösterir. Bu da marka itibarını artırır
ve sosyal sorumluluk sahibi tüketiciler
için cazip hale gelir. Tüketiciler,
kişiselleştirilebilir ve özgün tasarımlara
sahip mobilyalara yöneliyor. Kaliteli
mobilyalar, bu talepleri karşılamak
için daha iyi fırsatlar sunuyor. Akıllı ev
teknolojileri ve modern yaşam
alanlarına uyum sağlayan kaliteli
mobilyalar, gelecekte de talep
görmeye devam edecek” diye konuştu.

KÜRESEL PAZAR
Türkiye’nin küçük esnafı küresel

pazara taşıyarak büyük bir avantaj
elde edebileceğini belirten TAİF
Başkanı Hüseyin Taklacı, “Küçük
esnafımız kendi kabuğuna çekilmiş,
haliyle sadece iç pazara mal üretebilir.
İç piyasadaki kıran kırana rekabet
esnafın sonunu getirir. Esnafın
uluslararası pazarlara açılması için
devlet politikalarına ihtiyaç var. Küçük
esnafı ihracata özendirmek için
teşvikler ve sübvansiyonlar sağlanmalı.
İyi gelişmiş bir lojistik ve ulaşım ağına
entegre edilmeli. Yenilikçi ürünler ve
üretim teknikleri geliştirilmeli. Kaliteli
ürüne talip müşteri profilinin yaşadığı
alanlara yakın showroomlar açmalıyız.
Tüccar, sanayici ve ihracatçıya
sağlanan fuar katılım destekleri esnafa
da sağlanmalıdır. Global müşterilere
hitap edecek hizmetler hızla
geliştirilmelidir. Dijital varlık
oluşturması, e-ticaret platformlarının
kurulması, sosyal medya ve dijital
pazarlamaya adapte olunması,
uluslararası ticaret ve yasalara uyum,
lojistik ve gümrük işlemleri, finansman
gibi konularda küçük esnafa destek
verilmelidir. Küçük esnafa devletin
sırtına kambur değildir. Kamburunu
almaya taliptir. Bize verilecek destek
ülke ekonomisine ve istihdamına katkı
demektir” ifadelerini kullandı. 
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Basit 
ama ince
bir oyun

“Atacaksın paketi çöpe, şak diye
bırakacaksın!”

“Yok yok öyle değil. Biraz
biraz…Mesela önce yarım pakete
düşüreceksin, sonra günde beş tane,
sonra günde bir tane, o da akşamları.
Böyle böyle, yavaş yavaş hayatından
çıkaracaksın!”

Caksın, ceksin…
“Kırk sekiz saat içmezsen bitti

demektir bu iş!”
“Yetmiş iki saat içmedim, ciğerlerim

öyle rahatladı ki. Böyle merdivenleri
ikişer üçer çıkmaya başladım.”

“İçmedim ama nasıl içmedim bir sor!
Çok zor, çok!”

“Kırk yedi gün içmedim, yediğim
içtiğim meyveden sebzeden tat almaya
başladım.” 

“Üç ay içmedim. Arkadaş uzattı,
yaktım bir tane, yine başladım. İstediğim
zaman bırakırım ama…”

“Çay kahve içme, aramazsın. Alkol
alma, aramazsın. Bol bol çilek ye,
aramazsın. Bol bol limon ye, bol bol
karpuz ye, bol bol su iç, yoğurt ye,
çökelek ye, biber ye, muz ye, suşi ye…”

Ye, ye, ye! Ye Allah ye…
Dikkatimi çekti; ‘Sigara nasıl

bırakılır?’ konusu açıldığı zaman şu illeti
ya hayatı boyunca hiç ağzına sürmemişler
abartıyor ya da üç gün, üç ay veya on üç
aylığına bırakmış, daha doğrusu mola
vermişler ahkam kesiyor.

Geçin bunları, hepsi hikaye!
İyi niyetliler, anlıyorum. Faydalı

olmak haz verir insana, hormon
salgılatır. Ama olayın kendisinden çok,
onu bu kadar konuşma arzusu bazılarına
tuhaf gelebilir.

Mesela bana… Genelde benim gibi
sigarayı lafta değil icraatta bitirenler pek
konuşmaz. Köşeye çekilip -caksın’lı -
ceksin’li konuşanları izleriz. Bazen
“Nasıl bıraktınız?” diye sorulur. Tam
anlatırken ikinci cümleden sonra lafım
kesilir, üç gün bırakan alır mikrofonu
eline. 

Patates soyarak askerliğini bitiren
birinin kendini Kuzey Irak’ta görev
yapmış gibi anlatması gibi…

Yirmi beş yıl! Dile kolay, çeyrek asır
bu illeti kullanmış biri olarak, günde
ortalama bir buçuk paket bitirmiş eski
bir tiryaki olarak, yaklaşık on iki yıl önce
rüzgarlı bir kasım gecesi son sigarasını
balkondan atmış biri olarak birkaç cümle
kurmaya hakkım var diye düşünüyorum. 

Girişte yazdığım akıl hocalarının
burnu büyük laflarına kulak asmayın. 

Bakmayın siz öyle ‘Çook zooooor’
dediklerine, sigarayı bırakmak basittir
dostlar… 

Öncelikle sigarayı bırakmak bir irade
meselesi değildir. Deseler ki size, üç gün
içmeyeceksin, içmezsiniz. İki hafta
içmeyeceksin, sonunda şu senin,
içmezsiniz. Bir ay içmeyeceksin,
hediyemiz şu, içmezsiniz. Ama ‘ömrünün
sonuna kadar bir daha içmeme’ fikri bir
tiryakiyi ürkütür. Ne kadar kaçarsanız,
kaçtığınız şey size o kadar yaklaşır.
Dostlarınızla Çeşme’de balık yediniz,
sohbet şahane. Üzerine bir sigara
yakamayacağım. Aman Allahım! 

Dediğim gibi sigarayı bırakmak bir
irade meselesi değildir.  Aklınız
beyninizle güzel bir oyun oynamalı.
Detaylar belki bir konferans konusu. 

Basit ama ince bir konu.
Bu arada ara verdiğim yazılarıma bu

haftadan itibaren devam ediyorum.
Umarım, ‘başlığım’ gibi kalem oynattığım
konularla topluma ayna tutabilirim. 

Tekrar merhaba!

KOÇBAŞ

AYNA
İBRAHİMkocbas.ibrahim@gmail.com
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KONAK BELEDİYE MECLİSİ’NDE BAŞKAN’DAN DOĞALGAZ MÜJDESİ GELDİ

Konak Belediye Meclisi temmuz ayı ilk
toplantısını Selahattin Akçiçek Kültür
Merkezi’nde gerçekleştirdi. Oturumu
yöneten Konak Belediye Başkanı Nilüfer
Çınarlı Mutlu, Gültepe, Gürçeşme ve
Beştepeler bölgeleri için doğalgaz müjdesi
verdi. Konak Belediyesi Özel Kalem
Müdürlüğünden gelen önergeyi okuyan
Başkan Mutlu, komisyonlardan, önergeyi
perşembe günü yapılacak ikinci oturuma
yetiştirmelerini isteyerek alınacak meclis
kararının hemen ardından İzmirGaz’la
birlikte cuma gününden itibaren çalışmalara
başlayacaklarının altını çizdi. Kentsel
dönüşüm çalışmaları ve metruk bina
yıkımlarına da değinen Başkan Mutlu,
“Metruk binalar konusunu önemsiyoruz. Bu
bizim için kentsel dönüşümün de ilk adımı.
Konak’ı bu olumsuz kötü yapılaşmadan
kurtaracağız” dedi. Başkan Mutlu ayrıca, 3 ve
4 Temmuz tarihlerinde peş peşe yapılacak
açılışlara da tüm meclis üyelerini davet etti.
Başkan Mutlu, İş’te Konak Personel
İstihdam Ofisi ile Kemeraltı Abacıoğlu
Han’da Mutluluk Kahvesi açacaklarını da
sözlerine ekledi.  

Gültepe, Gürçeşme ve Beştepeler
bölgelerinde yaşayan vatandaşların doğalgaz
taleplerinin karşılanmasına yönelik
çalışmalar yapılması hakkında Özel Kalem
Müdürlüğü önergesi İmar, Hukuk, Plan ve
Bütçe ile Dirençli Kentler ve Kentsel
Yenileme komisyonlarına acil kaydıyla
havale edildi. Önerge içeriği hakkında detay
veren Başkan Mutlu, doğalgaz çalışmalarının
bu hafta başlayacağını müjdeledi.

Komisyonlardan, önergeyi
perşembe günü yapılacak
ikinci oturuma
yetiştirmelerini isteyen
Başkan Mutlu,
İzmirGaz’la cuma
gününden itibaren
çalışmaya
başlayacaklarını dile
getirdi. Belediyenin
yaptığı çalışmalar
hakkında da bilgi veren
Başkan Mutlu, “Bir yandan
kentsel dönüşüm
çalışmalarımız sürüyor. Ama bu
çalışmayı yaparken de bir yandan
metruk binaları yıkıyoruz. Geçen hafta cuma
günü iki metruk bina yıktık. Cumartesi günü
Kuruçay’da kaldırımın üzerinde yapılan

metruk binaları yıktık. Hukuki
altyapısını oluşturup, tebligatları

yaparak mal sahiplerinin
onayını alıp metruk binaları
düzenli olarak yıkmaya
devam edeceğiz. Metruk
binaların yıkımı önemli
çünkü her türlü suça
yataklık yapıyorlar.
Konak’ta bir hafta içinde üç
kadın öldürüldü. Katillerden

bir tanesi metruk bir binada
saklanırken yakalandı.

Dolayısıyla metruk binalar
konusunu önemsiyoruz. Bu bizim

için kentsel dönüşümün de ilk adımı.
Konak’ı da bu olumsuz kötü yapılaşmadan
kurtaracağız ve yıkarak Konak’ı kurtaracağız,
güzelleştireceğiz” dedi. (Haber Merkezi)

Güzelbahçe Belediyesi, Temmuz ayı
meclisi gerçekleştirildi. Meclise gelen
önergelerin görüşülüp karara
bağlanmasının ardında dilek ve
temennilerde bir konuşma yapan

Güzelbahçe Belediye Başkanı Mustafa
Günay, Anadolu Otizm Vakfı’na tahsis
edilen yer ile ilgili kamuoyunu yanıltıcı
haberlerle ilgili meclis üyelerine ve
vatandaşlara bilgilendirme yaptı.
Geçtiğimiz günlerde, Anadolu Otizm
Vakfı’na tahsis edilen eski Yelki Belde
binasın Güzelbahçe Belediyesi
tarafından boşaltılmasıyla ilgili
kamuoyunda oluşan haberler üzerine
bilgilendirme yapan Başkan Günay,
“Hiçbir otizmli çocuğumuzu sokağa
atmadık. İki yıldır eğitim verilmeyen bir
yer haline dönüşen kamu malını tekrar
halkımızın hizmetine sunduk” diye
konuştu. (Haber Merkezi)
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Kemalpaşa Belediyesi Temmuz ayı
olağan meclis toplantısında tasarruflar ile
alakalı konuları içeren soru önergelerine
cevaben konuşan Başkan Mehmet
Türkmen; “Göreve başladığımız ilk andan
itibaren Kemalpaşa Belediyesi’nin gücünü

bilerek hareket ediyoruz. Temel amacımız
belediyemizin gerçek potansiyelini ortaya
çıkarmak, bunu başardığımızda zaten
göreceksiniz başka bir Kemalpaşa’yı
konuşuyor olacağız. İnancıma göre,
belediye başkanı olarak tasarrufa önce
kendimden başlamalıyım, örnek
olmalıyım. Nitekim göreve geldiğimiz
günden itibaren öyle de yaptık. Ben 3 aydır
kendi aracımı kullanıyorum, mazotundan,
organizasyon yemeklerine tüm
harcamaları kendi cebimden yapıyorum.
Biz 120 bin Kemalpaşalı hemşerimizin
vebalini taşıyoruz, belediyeden yaptığımız
harcamaları da kırk kere düşünerek
yapıyoruz” dedi. (Haber Merkezi)

“Tasarrufa öncelikle 
kendimden başladım”
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“Metruk bina yıkımları 
kentsel dönüşüm adımı” 

Sosyal belediyecilik
hizmetleriyle toplumun
yaşam kalitesini yükseltmeyi
amaçlayan Karşıyaka
Belediyesi, özellikle sağlık
alanında fark yaratan
uygulamalara imza atıyor.
Belediye Sağlık İşleri
Müdürlüğü’nün uzman
kadrosu, tesisleri ve
imkanlarıyla kent halkına yıl
boyunca pek çok kapsayıcı
hizmet sunuluyor. Bu
doğrultuda Evde Sağlık
Destek Merkezi (ESDEM),
talepte bulunan vatandaşlara
evlerinde ücretsiz sağlık
danışmanlığı ve hasta bakım
eğitimleri veriyor. Karşıyaka
Belediyesi’nin ana hizmet
binasında ve 1743 Sokak’taki
(Çamlık) merkezde üç hekim

ile poliklinik hizmetleri
yürütülüyor. Kent halkına
daha nitelikli yaşam koşulları
sunmayı hedeflediklerini
söyleyen Karşıyaka Belediye
Başkanı Yıldız Ünsal,
“Yönetim anlayışımızın
merkezinde insan var. Tüm
alanlarda olduğu gibi sağlıkta
da erişilebilir ve kaliteli
hizmetlerle insanlarımızın
yanındayız. Çocuklardan ileri
yaşlı büyüklerimize kadar tüm
yurttaşlarımızı kucaklıyor;
daha sağlıklı, daha güçlü ve
daha bilinçli bir toplum
yaratmayı amaçlıyoruz. İyi
günde de kötü günde de hep
beraber olmaya,
dayanışmayla iyileşmeye ve
güçlenmeye devam edeceğiz”
dedi. (Haber Merkezi)

Buca Belediyesi Temmuz Ayı
Olağan Meclis Toplantısı’nda
konuşan Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman, Şirinyer Pazar
Yeri’nin yer değişikliğiyle ilgili
kura çekiminin yapılmasını
engelleyen kişi nedeniyle pazarcı
esnafının mağdur olduğunu
belirterek, “Bir arkadaş var,
sürekli ortalığı karıştırıyor. Oda
başkanı değil bu konuda sorumlu
değil ama nedense kendisine
vazife çıkarmış birisi. 1076
pazarcı esnafımız bu arkadaş
yüzünden mağdur. Bu yaşananlar
olmasa idi, pazar günü pazarımız
kurulacak, pazarcı arkadaşımız
da mağdur olmayacaktı. Bu
arkadaş devlet memurlarına da
görevlerini yaptırmadı. Masayı
dağıttı. Bu arkadaş 1076 kişinin
hakkına girdi. Biz bütün iyi
niyetimizle pazarımızın açılması
için çalıştık. Bundan sonra da

bütün iyi niyetimizle pazarımızın
açılması için çalışmalarımızı
sürdüreceğiz” dedi. Başkan
Görkem Duman, pazar yeri kura
çekiminde yaşanan olayları ilk
ağızdan anlatarak şu bilgileri
verdi: “Pazar yerini bulunduğu
alandan biraz aşağıya kaydırmak
amacıyla çalışmalarımıza
başladık. Bunu ayarlarken pazarcı
esnafımız, başkan
yardımcılarımız ve zabıta
müdürümüz sürekli koordinasyon
halinde olarak gerçekleştirdik
çalışmalarımızı. Hiçbir şekilde tek
başımıza karar almadık. Metro
inşaatı nedeni ile pazar alanını
hızla taşımamız gerekiyordu. Bu
nedenle en iyi çalışmayı
yapabilmek için özenle çalıştık.
600 bin nüfuslu bir ilçeye ulaşım
hizmeti verecek metro inşaat
çalışmasını bekletmemiz uygun
olmayacaktı.” (Haber Merkezi)

“Şirinyer Pazar Yeri’nin 
açılması için çalışıyoruz”
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Balçova meclisinde 
gündem yangınlar 
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Balçova Belediye Meclisi’nin Temmuz ayı
oturumunda orman yangınları, Ayrancılar’da
tüp patlaması sonrası meydana gelen felaket
ve Madımak Katliamı konuşuldu. Belediye
Başkanı Onur Yiğit, “Ayrancılar’da yaşamını
yitiren hemşerilerimize Allah’tan rahmet,
yaralılara acil şifalar diliyorum. Bizi
derinden üzen bu felaketin yanı sıra güzel
İzmir’imizin dört bir yanında çıkan orman
yangınlarının da sarsıntısını yaşadık. Çünkü
yanan ormanlar içimizi de yaktı. Böyle bir
ormanlık alanın eski haline dönmesi için en
az 100 yıl geçmesi gerekiyor. Toplum olarak
orman yangınları konusunda farkındalığımız
artmalı” dedi. (Haber Merkezi) 

MENDERES’TE 
kurslara yoğun ilgi
Menderes Belediyesi’nin çocuklara
yönelik gerçekleştirdiği kurslar yoğun ilgi
gördü. Geçtiğimiz günlerde başlayan ve 5
branşın yer aldığı spor kursları ile halk
dansları kurslarına kayıtlarda yüzlerce
talep alındı. Kayıtlar yıl boyunca
yapılabilecek. Başkan İlkay Çiçek,
“Çocuklarımız için birçok proje sözü ile
göreve geldik. Hepsini teker teker
gerçekleştirmek için de çalışıyoruz. Spor
okulları ve halk dansları kurslarımız da bu
projelerimizden birisi. Çocuklarımız bu
kurslarımızda kendi hocalarımızla birlikte
eğlenerek öğrenecek. Menderes’te
başarılı ve yüzü gülen çocuklar için
çalışmaya devam edeceğiz. Çocuklarımız
mutlu, biz mutlu!” dedi. (Haber Merkezi)

Çocukları koruyan 
sözleşmeye onay
Narlıdere Belediyesi, çocuklara yönelik
cinsel suçları önlemek ve bunlarla mücadele
etmek amacıyla Avrupa Konseyi tarafından
hazırlanan Lanzarote Sözleşmesi’ne imza
atıyor. Narlıdere Belediye Meclisinin oy
birliğiyle önemli bir karar aldığını belirten
Başkan Erman Uzun, “Çocuklara yönelik
şiddetin ve cinsel suçların ortadan
kaldırılması için toplumun tüm kesimlerinin
etkin rol aldığı, çok paydaşlı bir yaklaşıma
ihtiyacımız var. Biz de Narlıdere Belediyesi
olarak üzerimize düşen sorumluluğu yerine
getirecek, çocuklarla yönelik suçlarla
mücadelemizi daha da güçlendireceğiz” 
diye konuştu. (Haber Merkezi)
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“İyi günde kötü günde
hep birlikte olacağız!”

Görkem
Duman
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İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay’ın 180
günlük görev süresini kapsayan
“Hızlı Eylem Planı” içinde yer
alan deniz taşkınlarıyla
mücadele çalışmaları
kapsamında Karşıyaka Yelken
Kulübü çevresi yeniden
düzenlendi. İklim krizinin
etkisiyle geçen yıl Alsancak ve
Karşıyaka’yı etkileyen deniz
taşkınlarının önüne geçmek için
İzmir Büyükşehir Belediyesi Fen
İşleri Dairesi Başkanlığı
harekete geçti. Çalışmalar
kapsamında Fen İşleri ekipleri
ilk olarak Mavişehir Peynicioğlu
Deresi ve çevresinde taşkınları
önlemek için kademe kademe
bordür taşla önlem aldı. Dere
çevresi ve deniz kenarındaki
bisiklet yolu güzergahı boyunca
set çekildi.  Bostanlı ve
Karşıyaka Vapur iskeleleri
arasında yer alan Karşıyaka
Yelken Kulübü çevresindeki
alanda su taşkınlarının önüne
geçmek için de çalışmalar
tamamlandı.   

SOSYAL YAŞAM ALANI
Ekipler, Yelken Kulübü

çevresinde deniz taşkınlarına
elverişli boş alanda zemin
yükseltme çalışması yaptı.

Alanın çevresine bir metreyi
aşkın beton bir set çekildi. Beton
setin üzeri oturma alanı olarak
düzenlendi. Ayrıca atıl alanlar
değerlendirilerek Karşıyaka'ya
iki basketbol sahası daha
kazandırıldı. Yükseltilen alanın
caddeye bakan kısmı peyzaj
düzenlemesi ile estetik bir
görünüm kazandı. Sahil şeridinin
bütünlüğünü koruyacak peyzaj
çalışmaları çalışmaları da
tamamlandığında Karşıyaka
sahili yepyeni bir yaşam alanına
kavuşmuş olacak. 

4 MİLYONLUK YATIRIM
Çalışmalar hakkında bilgi

veren Fen İşleri Şantiye Müdürü
Nihat Kurtar, “Başkanımızın 180
günlük Hızlı Eylem Planı
kapsamında deniz kabarması
kaynaklı su taşkınlarını önlemek
için çalışma başlattık. Oturma
alanlarıyla, peyzajıyla sahildeki
bütünlüğü bozmayacak bir
çalışma yaptık. İki basketbol
sahası oluşturduk. Şu ana kadar
yaklaşık 4 milyon liralık bir
yatırım yapmış olduk. Alanda
Park ve Bahçeler Dairesi
Başkanlığımız peyzaj ve
yeşillendirme çalışmalarına
devam ediyor” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Foça Kent Konseyi Genel
kurulu gerçekleştirildi. Göksel
Acar Foça Kent Konseyi Başkanı
seçildi. Başkan seçilen Acar
yaptığı açıklamada, “Değerli
Foçalılar. 28 Haziran 2024
tarihinde seçimli genel
kurulumuzu gerçekleştirdik.
Öncelikle toplantımıza katılan
tüm üyelerimize demokratik
haklarını kullandıkları için çok
teşekkür ederim. Foça Kent
Gönüllüleri olarak çok geniş bir
coğrafyaya yayılan ilçemizde
yaşayan tüm vatandaşlarımızın
“Kentsel Haklardan”
yararlanması ve Foça halkının

bize emanet ettiği bu göreve
layık olacağız. Bugünde
söylediğim gibi kuruluşundan bu
yana 14 sene hizmet ettiğim
Foça Kent Konseyinde alternatif
bir belediye gibi değil, sorunların
tespit edilerek çözüm önerileri
ile birlikte tüm resmi
kurumlarda çözüm odaklı
çalışmaya devam edeceğiz.
Önceki dönemlerde Kent
Konseyi Başkanı olarak görev
yapıp bugünkü genel
kurulumuza katılım sağlayarak
bizi onurlandıran Orhan Gürer
ve Özlem Temizel’e teşekkür
ederim" dedi. (Haber Merkezi)

Konak
Belediyesi
Veteriner İşleri
Müdürlüğü, sokak
kedilerinin
muayenesi
sırasında diş ve diş
etiyle ilgili
karşılaşılan
vakalar üzerine
Diş Hekimi ve
Dokuz Eylül
Üniversitesi
(DEÜ) Veteriner
Fakültesi 3. Sınıf
Öğrencisi Günce Beren Ağırbaş’ı
kedilere diş operasyonu için konuk
etti. Veteriner hekimler tarafından
ameliyat için hazırlanan kedilerin
önce ağız muayeneleri yapıldı.
Muayenenin ardından Günce
Beren Ağırbaş mobil RVG (Radio
Visio Graphy) cihazıyla ağız
röntgenlerini çekerek sorunu
tespit etti ve kedilerin çekilmesi
gereken dişlerini profesyonel

dental ünit kullanarak operasyonla
aldı. Ameliyat sırasında Konak
Belediyesi’nin veteriner hekimleri
de bizzat bulunarak hem
operasyon yönetimine katıldı, hem
de hayvan ağız hastalıkları
konusunda Ağırbaş’ın
deneyimlerinden yararlandı.
Ameliyatların yanı sıra kedilerde
bulunan virütik ağız hastalıkları da
takibe alındı. (Haber Merkezi)
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1 Temmuz Denizcilik ve
Kabotaj Bayramı Foça’da
çoşkuyla kutlandı. Cumhuriyet
Meydanında gerçekleşen çelenk
sunumu ile başlayan törenlerde
İlçe Kaymakamı Mehmet
Türköz, protokol üyeleri ve
halkla birlikte, denize çelenk
bıraktı. Ardından Nihat Dirim
Barış ve Demokrasi
Meydanı’nda balık ekmek
ikramında bulunuldu. Törene
katılanlar Jandarma
Teşkilatının 185’inci kuruluş yıl
dönümü dolayısıyla Karaburun’dan Foça’ya
yüzerek gelen Jandarma Üsteğmen Emre
Öztürk’ü coşkuyla karşıladı. Küçükdeniz
Limanı’nda birçok etkinlik gerçekleştirildi.
Yüzme yarışları, denizden tabak çıkarma

yarışı ve yağlı direkten bayrak alma
yarışında Foçalı gençler birbirleriyle yarıştı.
Foça Kaymakamı Mehmet Türköz,
yarışmalarda başarı gösteren gençlerimize
madalyalarını takdim etti. (Haber Merkezi)

DOĞRUYOL

DOĞRUYORUM
AHMET

Memur ve
emeklinin

zam
beklentisi

Bilindiği gibi her altı ayda bir memur ve
emeklilerimiz zam beklentisi içerisine giriyor.
Haziran ayı enflasyonun açıklanmasıyla
birlikte açıklanacak olan memur ve
emeklilerin alacakları zam miktarını
milyonlarca memur ve emekli dört gözle
bekliyor.

Bugüne dek “Memuru enflasyona
ezdirmedik” diyerek alanlarda nutuk atan
yetkililer; işçinin, memurun ve özellikle 10 bin
TL maaş alan pek çok emeklinin isyanından
sonra eski söylemlerini yüksek sesle
söyleyemez haldeler. Bazı şeyleri ne kadar
söyleseniz de söyleneni fiilen yaşayanı
anlatamazsınız.

TÜİK’e göre mayıs ayı yıllık enflasyonu
tüketici fiyatlarında yüzde 75,45, yurt içi
üretici fiyatlarında yüzde 57,68 olarak
gerçekleşmiş. Enflasyon Araştırma Grubu’na
(ENAG) göre ise mayıs ayında enflasyonun
yüzde 5,66 arttığı ve yıllık enflasyonun da
yüzde 120,66 olarak ölçüldüğünü bildirdi.

ENAG a göre enflasyon %120,66
seviyelerinde. Geçmiş kayıplarımızı ve Türk
Lirasının değer kaybını da eklersek vatandaşa
yansıması %150’ler seviyesinin altında değil.
Geçtiğimiz süreçte 200TL’nin 20TL kadar
değeri kalmamış. Pek çok bankamatik yani
para çekme makinesi 10-20 TL’yi bile
vermiyor. Tarafınıza maaş olarak ödenen
deste deste paranın alım gücü oldukça düşük.
Bundan dolayıdır ki, piyasaya 1000 TL’lik
banknotların sürülmesi gerekir ki, kısmen de
olsa vatandaşlarımız çok miktarda para
taşımaktan kurtulsun.

Bugüne geldiğimizde, memura emekliye,
değil %50, %150 bile zam yapsanız 2003
yılının alım gücü karşılığı altın ve dövize göre
kayıplarını karşılamıyorsunuz. Kaldı ki,
temmuz ayında sabit ücretliye yapılacak zam
miktarı beklentilerin çok çok altında
kalacaktır. 

İşçi memur emekli yani sabit ücretliler
yıllarca TÜİK’in açıkladığı ısmarlama
enflasyon oranlarında zam aldı. Tabi şunun da
altını önemle çizmek gerekir ki, enflasyon
farkı zam değildir. Enflasyon farkı, sabit
ücretlinin aldığı ücreti enflasyon karşısında
koruma çabasıdır. Hatta her 6 ayda bir
yapılan zamlarda sabit ücretlilerin maaşları
her ay enflasyona göre düzenlenmelidir ki,
hak kaybına uğramasınlar. 

Son iki yıldır yüksek zam veriliyormuş gibi
görünse de, maalesef maaşların alım gücü her
geçen gün düşmeye devam etmekte. Verilen
zamların bir bölümünün de vergi dilimleriyle
geri alındığını unutmamak gerek. Son yıllarda
sabit ücretlilerin maaşları altın ve döviz
karşısında maalesef mum gibi eridi. 

Sayın Maliye Bakanımız “Enflasyon hızla
düşüyor” diyor. Hemen akabinde simide %33
elektriğe % 30 zam yapılıyor. Anladığımız
kadarıyla sayın maliye bakanımızın
ekonomisinde zam ile enflasyon ters orantılı
olmalı !.. Ne kadar yüksek zam yapılırsa o
kadar enflasyon düşer !..

Şubat 2024 haber bültenine göre; TÜİK’in
Ücretli Çalışan İstatistikleri Türkiye’de 2024
yılı itibarıyla sanayi, inşaat ve ticaret - hizmet
sektörlerinde ücretle çalışanların sayısı 15,1
milyon kişi. Bu çalışanların yaklaşık %50’sin
asgari ücretle çalıştığı tahmin ediliyor. 9
milyon emekliyle beraber yaklaşık 25 milyon
kişi asgari ücret artışından etkileniyor.

Her ay dört kişilik bir aileyi esas alarak açlık
ve yoksulluk sınırı hesaplamaları yapıyor.
Açlık sınırında sadece gıda harcamaları,
yoksulluk sınırında ise, gıda harcamalarına ek
olarak giyim, konut (kira, elektrik, su, yakıt),
ulaşım, eğitim, sağlık ve benzeri ihtiyaçlar da
işin içine katılarak hesaplanıyor. Bu şekilde
yapılan hesaplamalara göre dört kişilik bir aile
için bu yılın Mayıs ayına ilişkin açlık sınırı 19
bin TL/Ay, yoksulluk sınırı ise 61. Bin TL/Ay
olarak açıklandı.

Halen yürürlükteki asgari ücret 17.002 lira.
Bu durumda Mayıs 2024 itibarıyla asgari ücret
açlık sınırının 1.967 lira, yoksulluk sınırının ise
44.787 lira altında bulunuyor.

ahmetdogruyol35@gmail.com

“Alternatif belediye değiliz”

KONAK BELEDİYESİ
bir ilke daha imza attı

1 Temmuz Denizcilik ve Kabotaj
Bayramı’nın 98'inci yıl dönümü Aliağa’da
çeşitli etkinliklerle kutlandı. Kutlamalar,
Aliağa Liman Başkanı Burak Bulut ile İMEAK
Deniz Ticaret Odası Aliağa Şubesi Yönetim
Kurulu Başkanı Adem Şimşek’in Cumhuriyet
Meydanı’nda Atatürk Anıtına çelenk sunması,
saygı duruşunda bulunulması ve İstiklal
Marşı'nın okunmasıyla başladı. Tören
esnasında balıkçı tekneleri deniz şehitleri

anısına siren çalarken römorkörler
tarafından yapılan su gösterileri programa
renk kattı. Cumhuriyet Meydanı'ndaki
törenin ardından protokol üyeleri denize
açıldı. Törene katılan Aliağa Kaymakamı
Zekeriya Güney, Aliağa Belediye Başkanı
Serkan Acar ve beraberindekiler deniz
şehitleri anısına suya çelenk bıraktı. Jet Ski
ve flyboard gösterileri ise etkinliklere renk
kattı. (Haber Merkezi)
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Foça’da balık ekmekli kabotaj kutlaması
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13 Şubat 2024 tarihinde İliç’te yığın liçin
kayması sonucu 9 işçinin ölümüne yol açan
katliam ve yığın liçin içerisinde siyanürle birlikte
ağır metaller bulunduran çözeltinin Fırat
Nehri’ne karışmasıyla oluşacak ekokırım, altın
madenciliğin ne kadar tehlikeli ve yaşam için ne
büyük bir tehdit olduğunu bir defa daha ülke
gündemine getirdi.

Bursa’nın İnegöl ilçesinin Eymür, Sülüklügöl,
Kurşunlu, Süpürtü, Babaoğlu, Küçükyenice
mahallelerini etkileyecek altın madenine karşı
Doğader’in organize ettiği, 30.06.2024 tarihinde
bölge halkı tarafından yapılan basın
açıklamasında ,

“Öncelikle sizlere bu bölgede yapılanların
tarihçesini anlatmak isterim.

Bizlerinde her zaman değerli gördüğü
ülkemizin önemli kurumlarından MTA
tarafından, 70'li yıllarda 2 ayrı araştırma ve
sonrasında 89 ve 90 yıllarında kapsamlı bir
araştırma daha yapılıyor. Son olarakta 3 buçuk yıl
önce bir çalışma yapıldı ve bugün yine
ormanlarımızda araştırma yapılmaya devam
ediliyor. 

Ancak bizler, alanın köyümüze yakınlığı
sebebiyle her zaman ihtiyaç duyduğumuz
ormanlarımızı ve de verimli topraklarımızı
korumak için her seferinde bu  araştırmaların
yapılmasına itiraz ettik.

İTİRAZA DEVAM
Yüzlerce yıldır bu bölgede yaşayan vatandaşlar

olarak , geniş - verimli topraklara ve meralara
sahip bu alanda, yaşamımızı sürdürebilmemiz ve
çocuklarımızın geleceği için çiftçilik ve hayvancılık
yapmaya devam etmek istiyoruz.

Toprağımıza suyumuza siyanür bulaşacak,
zehir bulaşacak, bizler halkımıza Siyanürlü sebze -
meyve üretmek ve yedirmek istemiyoruz. 

Bizler halkımızın sağlığının, çıkartılmak
istenen altından daha kıymetli olduğunun
bilincindeyiz. 

Yani kısacası sevgili dostlar, toprağimizin üstü
altindan daha kıymetlidir...

Köyümüzde bu maden faaliyetleri iptal edilene
kadar, çoluğumuzla - çocuğumuzla, gencimizle -
yaşımızla, kadınımızla -erkeğimizle ve tabiki
herzaman yanımızda olan siz değerli
dostlarımızla, bu mücadeleyi kazanana kadar
sürdüreceğimize söz veriyoruz....” diyerek
tepkilerini dile getirmişlerdir.  

Altın madenciliğinin insan hayatına ve doğaya
yıkıcı etkileri açıkça bilinirken, atıksu barajları
etrafında ve civardaki yerleşim yerlerinde serbest
hidrojen siyanür ölçümü yapılmaması, yapılsa bile
halka bilgi verilmemesi, madende çalışan
emekçilerin ‘yavaş şiddet/ölüme (19) maruz
bırakıldıklarını göstermektedir. Yine maden
işletmeleri yakınındaki meralarda hayvanlarını
otlatan, tarlalarında tarım yapan köylülere
siyanürün zararlarına yönelik bilgi
verilmemektedir.

26 MİLYON TON
TÜİK’in maden işletmeleri atık istatistiklerine

(3,4) göre 2018 yılında 11 milyon ton civarında
olan tehlikeli atık miktarı 2020’de 26 milyon tona
çıkmış, 2022’de ise 23 milyon tonun üzerinde
olarak belirtilmiştir. 2018’den günümüze tehlikeli
maden atıklarının 2 mislinden fazla artmış olması
başlı başına açıklanması gereken endişe verici bir
durumdur.

DOĞADAKİ YIKIM
Altın madenciliği, arama için yapılan

sondajlardan maden işletmesinin kapatılması

sonrasındaki sürece
kadar her aşamada
doğaya ve insan
yaşamına ağır yıkımlar
vermektedir.

Öncelikle proje alanı
olmak üzere, geniş bir
ruhsat alanı madeni
işletecek firmanın
kullanımına verilir:
Çevresel Etki Değerlendirme sürecinde ‘ÇED
olumlu’ kararı verilen proje alanlarının çoğu
doğal ormanları, yaban hayatı koruma alanlarını,
meraları, tarım alanlarını kapsamakta ve su
havzalarının, insanların yaşam alanlarının çok
yakınında madenciliğe izin verilmektedir.

Yığın liç yöntemi, düşük tenörlü altın
rezervlerinde az ekipman gerektirdiği, ekonomik
yönden düşük maliyetli olduğu ve kolay adapte
edilebilirliği nedenleriyle tercih edilmekle birlikte
siyanür kullanımı, yüksek su tüketimi, asit maden
drenajı gibi ciddi tehditler ve riskler taşımaktadır.
5 gram altın elde etmek için 1 ton civarında
toprak kazılır.

Siyanür liçi uygulanan altın ve gümüş
zenginleştirme tesislerinde (dünyadaki tesislerin
yüzde 80’inde siyanür liçi uygulanır) işlenen
cevherin hemen hemen yüzde 99’u atık olarak
çıkmakta ve bu atıklar genellikle önemli
oranlarda siyanür içermektedir. Çünkü altın ve
gümüş madenlerinde değerli mineral yüzdesi
yüzde 0.1’den bile çok daha azdır.

Toprağın kazılması ve dinamitle patlatmalar
sırasında çıkan tozlar etrafa yayılarak insanlarda
akciğer kanseri, solunum yolu hastalıklarına
neden olur. Tozlar ayrıca toprağı ve meraları
kirleterek tarım ürünlerini ve otlanan hayvanları
tehdit eder. Sadece toprağın kazılmasında değil,
cevherin nakliyesi sırasında da yoğun toz oluşur.
Açığa çıkan toz öncelikle madende çalışan işleri
tehdit eder: çalışanların ciğerlerine yapışarak
pnömokonyoz, silikozis ve kanser yapabilir.

Altın madeni tespit edilen toprak, işlenmek
üzere bantlarla yığın liç alanına taşınır. Toprağa
sızmaları önlemek için siyanür uygulanmadan
önce toprağın üzeri jeomembran adı verilen bir
izolasyon malzemesiyle kaplanır. Ancak ne
kadar iyi izolasyon malzemesi kullanılırsa
kullanılsın, uzun vadede toprağa sızma riskleri
her zaman mevcuttur: tüm izolasyon
malzemeleri belli oranda altlarına sızdırırlar.
Altın madenciliğinde siyanürün ve ağır
metallerin toprağa ve su varlıklarına karışması
bazı durumlarda maden kapatıldıktan yıllar
sonra fark edilebilir.

Yığın liçine siyanür uygulaması kontrollü
yapılsa dahi yığın üzerine aşırı yağışların gelmesi
sonucunda kontrolsüz akışlar ve taşmalar
meydana gelebilmektedir. Bu taşmaların çevreye
yayılma riski vardır. Yığın liçi işlemi bittiğinde
ise siyanürle kirletilmiş atıklar olduğu gibi
kalmakta, yığındaki siyanür konsantrasyonu
düşük de olsa yağışlarla çevreye yayılma riski
bulunmaktadır.

Altın ve gümüş liç yöntemi ile kazanıldıktan
sonra, yığının içerisinde çeşitli ağır metalleri de
içeren siyanürlü bir çözelti kalır. Zamanla
ortamın pH’ı düştüğü için sodyum siyanür
bozunur ve hidrojen siyanür oluşur. Son derece
zehirli ve öldürücü bir gaz olan hidrojen siyanür
(HCN) civarda yaşayan insanlarda kanser ve
solunum yolu hastalıkları ile diğer canlı
türlerinin doğrudan ölümlerine yol açan bir
etkendir. siyanür içeren tüm atık su havuzları
doğru yönetilmezse, insan, bitki ve hayvanlar

için son derece tehlikelidir. Özellikle göçmen su
kuşları siyanürlü havuzlardan su içmeye
meyillidir ve bu nedenle binlerce su kuşunun
öldüğü bilinmektedir.

Böyle kazaların yaşanmaması için siyanürlü
havuzların üstü kuş topları ile kapatılmalıdır.
Atık maden barajı, altın madenciliği prosesinin
en riskli yerlerinden biridir: depremler,
patlatmalar, su taşkınları sonrası barajın
çökmesi, ağır metaller ve siyanür bulunduran
atıksuların su varlıklarına ve toprağa
karışmasına neden olarak çok geniş bir
coğrafyada ekokırıma yol açabilir. yığın liçle
altın madenciliği, bir yandan ‘cehennem çukuru’
olarak coğrafyayı distopik bir görüntü verecek
şekilde tamamen değiştirerek ekosisteme geri
adlandırılabilecek devasa çukurları, diğer
yandan atık toprak tepeleri oluşturur ve dönüşü
olmayan yıkımlar getirir. Maden işletmesi
kapandıktan sonra bu şekilde bırakılan toksik
tepeler zamanla toprağı ve suyu zehirlemeye,
canlı yaşamını tehdit etmeye devam etmektedir.

Bölge bazında altın madenciliği 
*Akdeniz Bölgesi: Adana, Osmaniye 
* Doğu ve Güneydoğu Anadolu Bölgesi:

Ağrı, Ardahan, Bingöl, Elazığ, Erzincan,
Erzurum, Hakkari, Malatya, Şırnak

* Ege Bölgesi: Balıkesir, Çanakkale İzmir,
Kütahya, Manisa, Uşak

* İç Anadolu Bölgesi: Eskişehir, Kayseri,
Kırşehir, Konya, Nevşehir, Niğde, Yozgat

* Karadeniz Bölgesi: Amasya, Artvin,
Giresun, Gümüşhane, Ordu, Rize, Tokat,
Trabzon

* Marmara ve Trakya Bölgesi: Bilecik, Bursa,
Kırklareli

Coğrafi bölgelerden bir fikir vermesi
amacıyla sadece Ege bölgesinden sadece İzmir
İl’i  ayrıntılı yazılmıştır. Diğer bölgelere ve illere
ait ayrıntılar raporda mevcuttur.

Ege Bölgesi         :
İzmir                     :
İzmir’de üç adet mevcut Altın İşletmesi, üç

adet ÇED süreci devam eden Altın Madeni
projesi vardır. Mevcut Altın İşletmeleri,
Ovacık’ta Newmont- Koza, Dikili-Çukuralan’da
Koza Altın İşletmeleri ve Efemçukuru’nda
TÜPRAG tarafından işletilmektedir.

ÇED sürecinde olan 3 Altın Madeni projesi
olup, her üç projenin sahibi de Koza Altın
İşletmeleri’dir. Bunlardan;

*İkisi Dikili ilçesinde olup 04.06.2021 tarihli
Çukuralan Altın Madeni İşletmesi 3. Kapasite
Artırımı projesi hakkında “ÇED Olumlu”
kararı verilmiştir, 23.06.2023  tarihli Altın-
Gümüş Madeni Açık Ocak İşletmesi projesi ise
“ÇED Süreci Başlayan” aşamasındadır.

* Ödemiş ilçesinde yer alan üçüncü proje ise
23.10.2023 tarihli Altın Madeni Açık Ocak
İşletmesi projesi olup, bu proje hakkında “ÇED
Gerekli” kararı verilmiştir.

* Sonuncusu ise Demirci ilçesinde olup, proje
sahibi Koza Altın İşletmeleri’dir. Bu
proje17.08.2023 tarihli olup, Altın Madeni Açık
Ocak İşletmesi projesidir. Bu proje hakkında
“ÇED Gerekli Değildir” kararı verilmiştir. 

Raporda farklı yönleriyle doğada ve insan

hayatında sebep olduğu yıkımları
açıklanan altın madenciliği, kamu yararı olduğu,
ekonomik kalkınmaya önemli katkı sağladığı,
istihdamı artırdığı gibi söylemlerle siyasi iktidar
tarafından savunulmakta, yasal mevzuat maden
şirketlerinin menfaatleri doğrultusunda sürekli
değiştirilmekte ve sonuç olarak halkın onayını
almak yerine şirket çıkarları yönünde rıza
üretilmeye çalışılmaktadır.

Tarım alanları, meralar, diğer canlı türleri
büyük zarar görmekte, maden kapatıldıktan
sonra da yerel halk, rehabilitasyonu mümkün
olmayan cehennem çukurları ve toksik atık
tepeleriyle baş başa bırakılmakta, çevresel
yıkımların bedelini yine halk ödemektedir.
Sağlığını ilk yitiren, emeği yoğun olarak
sömürülen maden işçileridir. Ardından maden
işletmelerinin çevresel ve sosyal yıkımların
bedelini üzerlerine yıktığı kadınlar gelmektedir.
Bunlara maden ruhsat kamulaştırmalarla
yerlerinden edilen, mülksüzleştirilen köylülerin
yaşadıkları travmaları, geleneksel yaşamın,
somut olmayan kültürün yok edilmesini ve
yüksek miktarda salımını yaptıkları sera gazları
nedeniyle maden işletmelerinin iklim krizini
ağırlaştırıcı etkilerini de eklemek gerekir.

Halen mevcut 22 altın madeni işletmesine,
2020 yılı başından itibaren Çevre, Şehircilik ve
İklim Değişikliği Bakanlığı’na başvurusu
yapılan 123 adet yeni projenin eklenmiş ve
bunların dışında muhtemelen pek çok yeni
alanda sondaj çalışmalarının devam ediyor
olması durumun vahameti hakkında yeterli
delil vermektedir. Yeni altın madenlerinin
açılması demek, sosyal cinayetlerin
yaygınlaşması, ekosistemlerin ağır tahribata
uğraması, İliç’tekine benzer yeni katliamlar ve
ekokırımlar yaşanması demektir.

Kampanyanın hedefine ulaşması ve etkili bir
mücadelenin yayılarak örgütlenebilmesi için tüm
sorumluluk çevre örgütlerinin üzerinde
olmamalıdır. Demokrasi mücadelesi veren
meslek odaları, akademisyenler, demokratik
kurumlar, sendikalar, feminist hareketler… bu
mücadelenin aktif öğeleri olmalı, sadece
kuramsal bilgi üretmekle kalmamalı, üretilen
bilginin sahada örgütlenmesinde de aktif
sorumluluk almalıdırlar.

Türkiye’de işletme halindeki tüm altın
madenleri kapatılmalı, yeni projeler
durdurulmalıdır. İliç katliamının gerçek
sorumlularından hesap sorulmalı ve emekçilerin
yaşamlarını yitirecekleri yeni katliamlara izin
verilmemelidir.

Tıbbi Jeoloji Uzmanı Dr. Eşref Atabey
Türkiye’deki gerçek 'beka meselesi'nin ne
olduğunu bir röportajında ortaya koydu:
"Yabancı şirketler, başka bir ülkede maden
işletip, cevher elde ediyorsa ve büyük payını
kendi ülkesine götürüyorsa bunun adı sömürge
madenciliğidir. Türkiye'de şu anda sömürge
madenciliği var" dedi. Atabey toplum sağlığına
ise şu ifadelerle dikkat çekti: "Eğer bir 'beka
meselesi'nden söz edilecekse, bizim yaptığımız
madencilik, ülkemiz için çok büyük bir beka
meselesidir. Gelir yok, zarar ediyoruz.
Sağılığımız ve geleceğimiz büyük tehlike
altında” diyerek bitirdi.

Altın madenciliği, arama için

yapılan sondajlardan maden

işletmesinin kapatılması

sonrasındaki sürece kadar her

aşamada doğaya ve insan yaşamına

ağır yıkımlar vermektedir

Kaynak : POLEN EKOLOJİ ENSTİTÜSÜ- 
Tıbbi Jeoloji Uzmanı Dr. Eşref Atabey

Siyanürle ölümün ekolojisi: 

Siyanürle ölümün ekolojisi: 

Siyanürle ölümün ekolojisi: 

Siyanürle ölümün ekolojisi: 

Siyanürle ölümün ekolojisi: 

Siyanürle ölümün ekolojisi: 

Sömürge madenciliği!

BÜLENT
ÖZGEN
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Kruvaziyer gemileriyle geçen yıl 1.5 milyon yolcunun geldiğini belirten DTO İzmir
Şubesi Başkanı Öztürk, “Bu yıl 2 milyon hedefini yakalayacağımıza inanıyoruz" dedi

Deniz Ticaret Odası (DTO)
İzmir Şubesi haziran ayı olağan
meclis toplantısı DTO İzmir Şubesi
Meclis Başkanı Argun Gündüç
idaresinde gerçekleştirildi. 

Türk sahipli ve Türk bayraklı
gemi filosunun büyümeye devam
ettiğini dile getiren DTO İzmir
Şubesi Yönetim Kurulu Başkanı
Yusuf Öztürk, "Türk sahipli gemi
filosu son 2 yılda yüzde 50'den fazla
büyüdü. Dünyada ilk 10 ülke
arasında yer alma hedefine doğru
ilerliyoruz. Limanlarımızda ilk beş
ayda 5,6 milyon TEU konteyner, 225
milyon ton yük elleçlendi. İzmir ve
Ege Bölgemiz, ülkemizin en önemli
lojistik merkezlerinden biri olarak
öne çıkıyor. 220 limanla doğrudan
bağlantısı olan limanlarımızda ocak-
mayıs döneminde 993 bin TEU
konteyner, 41 milyon ton yük
elleçlendi. 

Limanlarımızın yapıcı rekabet
içinde verimli şekilde çalışması,
liman-demiryolu-sanayi bölgesi
entegrasyonu, Kuzey Ege Çandarlı
Liman Projesi ve geçtiğimiz haftada
planları askıya çıkan Kemalpaşa
Lojistik Merkezi sayesinde bölgemiz
denizciliğinin daha ileriye gideceğine
inanıyoruz. Oda olarak biz de
'Denizci Millet Denizci Ülke'
hedefimiz doğrultusunda canla başla
çalışmaya devam edeceğiz" dedi.

Kruvaziyer turizminde sürekli bir
yükseliş ivmesini yaşandığını aktaran
Öztürk, "İzmir Limanı'na 21 gemi ile
41 bin 800 yolcu geldi. Ayrıca 1618
yolcu İzmir'den kruvaziyer
gemilerine biniş yaptı" dedi.

Öztürk, “1 Yunan limanına
gidecek kruvaziyer rotadan çıkıp
Marmaris'e geldi. Santorini iptal,
yerine Marmaris. Kruvaziyer turizmi
değişik bir noktaya gitmeye başladı.
Avrupa'da birçok liman kruvaziyer
istemiyor. Barselona, Amsterdam,
Yunan adaları. Bunun nedeni fazla
turistin gelmesinin karbon

emisyonlarının artıyor olması, çok
fazla turistin lokal insanları rahatsız
eder noktaya gelmesi. Özellikle
Barselona ve Venedik'te kruvaziyer
gemi sayıları azalıyor. Bu hatlarda o
bölgelere yakın yeni destinasyonlar
oluşmaya başladı.

Barselona'ya daha az gemi
gideceği için yakın coğrafya
alternatif oluşturmaya çalışılıyor.
Bunun bize kesinlikle avantajı olur.
Kruvaziyerde şansımız yaver gidiyor.
Nereden baktığınıza bağlı, iyi para
harcayan turist ülke menfaatine.
Barselona'nın, Venedik'in yaptığı

şımarıklık gibi gelmiyor değil"
ifadelerinde bulundu.

Öztürk, "Yılın ilk yarısında
Kuşadası'na gelen gemi sayısı 193,
yolcu sayısı 248 bin 712 oldu. Ulusoy
Çeşme Limanı'na 37 kruvaziyer
gemi ile 7 bin 392 yolcu geldi.
Sorumluluk sahamızdaki kruvaziyer
limanlarına toplam 251 gemi ile 300
bine yakın turist geldi. Kruvaziyer
gemileriyle ülkemize gelen yolcu
sayısı geçen yıl 1.5 milyon olmuştu.
Bu yıl 2 milyon hedefini çok rahat
yakalayacağımıza inanıyoruz" dedi.
(DHA)

MÜSİAD İzmir Başkanı
Gökhan Temur, Türkiye'nin
FATF'ın gri listesinden
çıkarılmasıyla "sıcak para"
girişinde artışların
gözlenebileceğini belirterek,
"Sıcak para giriş-çıkışlarının
riskleri mutlaka göz önünde
bulundurulmalı. MÜSİAD olarak
görüşümüz orta ve uzun vadeli
portföy yatırımları ve doğrudan
yatırımların artırılmasına

odaklanılması gerektiği
yönündedir" ifadelerini
kullandı.Temur, yaptığı
açıklamada, gerek FATF'ın
Türkiye'yi gri listeden çıkarmasını
içeren  kararı gerekse son bir yıllık
dönemde CDS risk priminde
gözlenen gerileme ve kredi
derecelendirme kuruluşlarının
yukarı yönlü revizyonlarının
Türkiye'yi yatırımlarda yeniden
güvenli liman haline getireceğini

vurguladı. Temur, "Sıcak para
girişinde gözlenecek muhtemel
artışlar döviz kuru üzerindeki
baskıyı azaltarak iç piyasanın canlı
görünümüne destek olacaktır.
Sıcak para giriş-çıkışlarının
olağanüstü ve öngörülemeyen bir
şekilde ve hızda
gerçekleşebilmesine yönelik
riskleri mutlaka göz önünde
bulundurulmalı” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Elektrik tüketimi
haziranda uçtu

Türkiye'nin elektrik tüketimi,
mevsim normallerinin üzerinde
seyreden hava sıcaklıkları, artan
klima kullanımı gibi nedenlerle
haziranda geçen yılın aynı dönemine
göre yaklaşık yüzde 15 arttı. Avrupa
Birliği'nin Copernicus uydu izleme
sistemiyle yapılan ölçümlere göre,
Haziran 2023 "tüm zamanların en
sıcak haziranı" olarak kayıtlara
geçmişti. Bu yılki haziran ayı
sıcaklıklarının da yeni bir rekoru
getirmesi bekleniyor. (AA)

Hububat hasadı
tam gaz devam

Afyonkarahisar'ın Sandıklı
ilçesinde hububat hasadı arpa ile
başladı. 10 gün içersinde ilçede
buğday hasadının da başlaması
bekleniyor. Toprak Mahsulleri Ofisi,
arpanın kilogramını 7 lira 25 kuruşa,
ekmeklik buğdayın kilogramını 8 lira
ile 9 lira 75 kuruş arası, makarnalık
buğdayın kilogramının 8 lira 75 kuruş
ile 10 lira arası alıyor. Ayrıca arpada
75 kuruş, buğdayda 1 lira 75 kuruş
destek verileceği açıklandı. (DHA)

Zengin: Vergide 
adalet sağlanmalı

‘Türkiye yeniden güvenli liman’ 

İzmir Yeminli Mali Müşavirler Odası
(İzmir YMMO) Üyelerinin katılımı ile
Serbest Kürsü toplantısını yaptı. İzmir
YMMO Yönetim Kurulu Başkanı Yaşar
Zengin, toplantıda iki yıllık icraat
dönemlerini bir sunum eşliğinde
değerlendirdi. Hedefleri doğrultusunda
yollarına devam ettiklerinin altını çizen
Zengin, gündemdeki yeni vergi paketi
ile ilgili de açıklamalarda bulundu.

Yeni vergi paketi ile ilgili bazı
düzenlemelerin geri çekildiğine dikkat
çeken Zengin, “Özellikle özel harcama
bildirimi konusunun mutlaka
yasallaşması gerekir. Çünkü esas vergi
kayıp ve kaçağının temelini kayıtdışı
işlemler oluşturuyor. Kayıt dışı
işlemleri önlemenin en etkin
yollarından biri harcamaları kontrol
altına almaktır. Vergi sisteminin tam
yerleştiği ülkelerde başarıyla
uygulanan bu sisteme ülkemizin de
geçmesinin zamanı gelmiştir. Bu
nedenle özel harcama bildirimi ile ilgili
düzenlemelerin bir an önce
yasallaşması gerekir. Vergi adaletinin
sağlanması açısından özel harcama
bildirimi gibi uygulamalara ülkemizin
ihtiyacı var” dedi. (Haber Merkezi)

İzmirli holdingin
3 büyük başarısı

Bağlantı elemanları sektöründe
son 25 yıldır faaliyet gösteren Norm
Fasteners, Türkiye İlk 1000 İhracatçı
Raporu’nda geçen yıla göre 48 sıra
birden yükselerek 254’üncü sıraya
yerleşti. İstanbul Sanayi Odası
tarafından açıklanan İSO 500’de
421’inci sırada yer alan Norm
Fasteners, holding bünyesindeki
Norm Coating ile birlikte Ege Bölgesi
Sanayi Odası (EBSO) “İzmir’in 100
Büyük Sanayi Kuruluşu” listesinde de
yer aldı. (Haber Merkezi)

Türk fuarcılığının başkenti İzmir, bu
yılın ilk yarısında düzenlenen fuarlarda
önemli bir başarıya imza attı. İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nin ev
sahipliğinde ve İZFAŞ’ın
organizasyonunda ya da farklı fuarcılık
şirketleri tarafından gerçekleştirilen
fuarlar, yüzlerce katılımcı firmayı,
binlerce sektör profesyonelini ve iş
insanını bir araya getirdi. Fuar ve
etkinlikler, kent ve ülke ekonomisine,
ihracata ve istihdama büyük katkı
sağladı. Fuarların da katkısıyla İzmir’in
ilk 5 aylık ihracatı, geçen yılın aynı
dönemine göre Türkiye ortalamasının
üzerinde bir artışla 10 milyar 315

milyon dolar olarak gerçekleşti. İzmir,
yılın ikinci yarısında da çok sayıda fuar
ve dünya çapında etkinliğe ev sahipliği
yapacak. Bu yıl 93.’sü
gerçekleştirilecek İzmir Enternasyonal

Fuarı 30 Ağustos-9 Eylül tarihlerinde
düzenlenecek. İlk kez düzenlenecek
FASHION HOME İZMİR - Ev Tekstili
Fuarı 9 – 11 Ekim,  ARÜSTEK - 1. Araç
Üstü Ekipmanları, İş Makineleri ve
Teknolojileri Fuarı da 23-26 Ekim 2024
tarihleri arasında Fuar İzmir’de
ziyaretçilerini ağırlayacak.  Yılın ikinci
yarısında başta 93. İzmir Enternasyonal
Fuarı olmak üzere, düzenlenecek
fuarların yüz binlerce kişiyi ağırlaması
bekleniyor. İzmir, fuarlarıyla ve
etkinlikleriyle uluslararası alanda
adından söz ettirirken şehrin refahını
ve Türkiye’nin ihracatını büyütmeye
devam edecek. (Haber Merkezi)

‘Fuarlar kenti’nden ülke ekonomisine büyük katkı
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Gözlerde kuruluk, yoğun kaşıntı, batma hissi,
kızarıklık… Göz alerjisi yaz aylarını adeta kabusa
dönüştürebiliyor! Hijyen kurallarına dikkat
edildiğinde göz alerjisinin genellikle düzeldiğine
dikkati çeken göz hastalıkları uzmanı Dr.
Mürüvvet Ayten Tüzünalp, “Gerekli değişiklikler
yapılarak alerjenlerden uzak durulması faydalı
olur. Doktor tarafından verilen tedavi planıyla
genellikle gözlerde zarar oluşmadan kişi normal
hayatına döner. Önlem olarak yazın güneş
ışınlarından sakınılmasını, klordan korunmak için
yüzme gözlüğü kullanılmasını, klimaya çok fazla
maruz kalınmamasını, ekran karşısında çalışan
kişilere düzenli suni gözyaşı kullanmalarını
tavsiye ediyoruz” diyor. (Haber Merkezi)

Kaşıntı, kızarıklık 
ve batma varsa… 

Kardiyoloji uzmanı Dr. Serdar Biçeroğlu,
otonom bir organ olan kalbin sürekli
çalıştığını ve hayat boyunca korunması
gerektiğine dikkat çekti. Kalbin tüm organlar
için yaşamsal bir öneme sahip olduğunu
belirten Uzm. Dr. Serdar Biçeroğlu, kalp
hastalıklarında erken tanı ve tedavinin
önemini vurguladı, tedavi sürecinin uzman
hekim gözetiminde yürütülmesi gerektiğini de
söyledi. Uzm. Dr. Biçeroğlu, günümüzde artan
stres, dengesiz beslenme, hareketsiz yaşam
tarzı, obezite gibi nedenlerle artış gösteren
kalp hastalıklarına bağlı ölüm oranının hala
ilk sıralarda yer aldığını sözlerine ekledi.
(Haber Merkezi)

‘Kalpte teknoloji 
çok önem taşıyor’

Prof. Dr. Mihri Özkan
BM İklim Paneli’nde
Selçuk Yaşar Ödülü sahibi Prof. Dr. Mihri Özkan, uzmanların bir araya geldiği
Birleşmiş Milletler İklim Paneli’nde Amerika Birleşik Devletleri'ni temsil etti 

Geçtiğimiz sene Selçuk
Yaşar Ödülü’ne layık görülen
Kaliforniya Üniversitesi
Riverside Kampüsü Elektrik ve
Bilgisayar Mühendisliği
Bölümü Öğretim Üyesi Prof.
Dr. Mihri Özkan, 1-3 Temmuz
tarihleri arasında Viyana'da
düzenlenen Birleşmiş Milletler
karbon yakalama, depolama ve
kullanımı toplantısında
Amerika Birleşik Devletleri'ni
temsil etti. Özkan, BM'nin
Hükümetlerarası İklim
Değişikliği Paneli tarafından
düzenlenen toplantının, dünya
çapındaki uzmanların iş birliği
yapmasına ve karbon nötr bir
gelecek için Doğrudan Hava
Yakalama (DAC)
teknolojilerinin potansiyel
dağıtımını değerlendirmesine
olanak tanıyacağını söyledi.

‘KARBON YAKALAMA’
Atmosfere salınan ve iklim

değişikliğinin en önemli nedeni
olan karbon emisyonlarının
azaltılması için kullanılan,
karbondioksitin doğrudan
havadan yakalanması (DAC)
teknolojisini anlatan Selçuk
Yaşar Ödülü sahibi Prof. Dr.
Mihri Özkan, “İklim değişikliği
ile mücadele, karbon dioksiti
havadan yakalamak için büyük
hacimde hava emen dev
fanların yer aldığı stadyum
büyüklüğünde yapılar inşa

etmeyi içerebilir. Doğrudan
Hava Yakalama (DAC), felaket
niteliğindeki iklim değişikliğini
önlemek için güçlü bir silah
olarak görülüyor, ancak şu anda
emekleme aşamasında olan bu
teknolojinin maliyet, enerji
kullanımı ve politika engelleri
gibi birçok zorluğu aşması
gerekiyor. Bu engellerin
aşılabilir olduğunu
düşünüyorum” dedi. Prof. Dr.

Özkan, “Viyana’daki toplantı,
BM’nin Hükümetlerarası İklim
Değişikliği Paneli (IPCC),
karbon yakalama teknolojileri
için mevcut rehberlikteki
boşlukları belirlemek ve kanıt
toplamak amacıyla düzenlenen
önemli bir etkinlik” diye
konuştu. Yakın zamanda DAC
teknolojisini gerçeğe
dönüştürme stratejilerini
detaylandıran bir makale

yayınlayan Prof. Dr. Özkan,
şunları söyledi:

“Yüksek enerji kullanımı
nedeniyle DAC'ı, rüzgar ve
güneş gibi kirletici olmayan
yenilenebilir enerji
kaynaklarıyla veya varsa

jeotermal enerjiyle
birleştirmeyi öneriyorum.
Bu, yenilenebilir

kaynaklardan enerji
üretimindeki doğal

dalgalanmaları telafi
etmek için
batarya bankaları
gibi gelişmiş
enerji depolama
teknolojileriyle
desteklenmeli.
Yakalanan

karbondioksitin
karbon monoksit,
formik asit ve
metan gibi
endüstride
kullanılan değerli
yan ürünlere

dönüştürülmesi için de
iyileştirmeler gerekli.
Elektrokimyasal indirgeme
yöntemleri özellikle umut
verici. DAC, maliyetleri
azaltacak ve stabilize edecek,
yatırımları teşvik edecek
karbon ve vergi kredileri gibi
olumlu hükümet
politikalarından da fayda
sağlayacaktır.”
(Haber Merkezi)

Ege Üniversitesi İletişim
Fakültesi,  55’inci dönem
mezunlarını medya sektörüne
uğurladı. Öğrencilere
seslenen İletişim Fakültesi
Dekanı Prof. Dr. Bilgehan
Gültekin, “İletişim Fakültesi
olarak, dört bölümüyle de
tam akreditasyona sahip bir
fakülteyiz. Bu ayrıcalık,
meslek hayatınız boyunca icra
ettiğiniz işlerinize de
yansıyacaktır. Çağın
gereksinimlerine
uygun olarak
başarılı olmak
için
teknolojiye
ayak
uyduracağız,
teknolojiye
hâkim olacağız.
Üniversitemizin
dijitalleşme misyonu
sayesinde mezunlarımızın
teknolojik donanımları,
yeterlilikleri çok fazla.
Teknolojinin yolunda sahip

olduklarımıza
sahip çıkarak ilerlemeliyiz.
Vatan sevgisi, Şanlı Türk

Bayrağı’nın bize verdiği o
büyük gurur, Atatürk ilke
ve inkılaplarının aydınlığı
ile ilerleyin. Yaşayacağınız
zorluklar sizi hiç

yıldırmasın, mücadeleden
asla vazgeçmeyin. Siz iletişim
sektörüne adınızı altın
harflerle yazdıracaksınız, ben
sizin gözlerinizdeki o ışığı
görüyorum. Yolunuz, bahtınız
açık olsun” dedi. 
(Haber Merkezi)

GENÇ İLETİŞİMCİLER 
SEKTÖRE UĞURLANDI
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Bellek süreçleri, insan hayatında kritik
bir fonksiyona sahip olan kompleks
bir süreci kapsar. Öğrenme ve günlük

hayat becerilerinin geliştirilmesi için
bilgilerin kodlanması, depolanması ve tekrar
geri çağrılıp hatırlanmasını sağlar. Peki,
belleğimiz bizim için her zaman doğru bir
referans mıdır? Bazı anıları yanlış hatırlayıp,
bazı anıları unuttuğumuz gibi yeniden inşaa
etmemiz mümkün müdür? Sorunun çok kısa
bir cevabı var elbette. Fakat, belleğin
oluşumuna ve sonrasına baktığımızda kısa
bir “evet” cevabından daha fazlasını hak
ettiğini düşünüyorum. 

KODLAMA, DEPOLAMA, HATIRLAMA
Belleğin işleyişinde öncelikli adım,

verinin anlamlı bir kod haline getirilerek
kaydedilmesi işlemidir. Kodlama aşaması,
bilgilerin belleğe ilk defa alındığı duyusal
verilerin beyinde anlamlı sinyallere
dönüşmesidir. Örneğin, uzun bir sayısal
veriyi gruplandırarak kodlamamız daha
sonrasında bu bilgiyi geri çağırma sürecinde
işimizi kolaylaştıracaktır. 11 haneli kimlik
numaranızı farklı sayıda gruplara ayırarak
ezberlerseniz, sizden bu bilgi istendiğinde
kodladığınız gruplandırma yöntemi ne ise o
şekilde geri çağıracaksınız. Belleğin
kodlanan bilgiyi depolama aşamasını kısa
süreli ve uzun süreli olmak üzere kabaca
kategorize edebiliriz. Kısa süreli belleğin
süresi, saniyeler ve dakikalar arasında
değişirken; uzun süreli belleğin süresi bir
ömür boyu saklanan bilgileri içerebilir.
Kodlanan bilgiler, tekrarlandıkça ve
pekiştirildikçe belleğimizdeki izi bir o kadar
kalıcı olmaktadır. Son aşama ise özgün bir
şekilde kodlanan bilginin geri çağrılması
yani hatırlama dediğimiz durumdur. 

Belleği, yaşamımızın kara kutusu olarak
kabul etmemiz mümkün; fakat bazı
durumlarda hatalı çalışan bir kara kutu…
Belleğimiz, ilişkili şeylerin çağrışımlarına
bağlı olarak hatırlayamadığımız boşlukları
doldurmamız konusunda yaratıcı
olabilmektedir. Aynı olayı deneyimleyen iki
kişinin olayları farklı hatırlamasına şahit
olmuşuzdur. Zihnimizin sahte anılar
üretme çabası, ayrıntıları unutmaktan
kaynaklanan eksik bilgileri tamamlama
ihtiyacından gelmektedir. Sahte anıların
ortaya çıkma sıklığı, daha çok üzerinden
zaman geçen, yoğun duygu içerikli bir olaya
ait anılarımızı hatırlama noktasında artış
gösterebilir. Bellek süreçlerinde meydana
gelen bozulmalar birçok farklı sebeple
ortaya çıkabilmektedir: Travma stres
bozukluğu, depresyon, bazı nörolojik
hastalıklar ve beyin hasarı gibi durumlar
belleğimizin kaydetme (kodlama) ve geri
çağırma (hatırlama) işlevlerinin
bozulmasına yol açar. 

AKIL DEFTERİ
Bellek bozuklukları günlük yaşamımızın

önemli bir kısmını etkisi altına alan
problemler haline de dönüşebilmektedir.
Son yıllarda birçok popüler filme konu
olurken, hepimizin ilgisini çekip zihnimiz
hakkında birtakım şeyleri sorgulamamıza
vesile olmaktadır. Farklı bir film akışına ve
olay örgüsünü (sondan başa ve karışık
sırada olacak şekilde) işleyen “Memento”
filmi, tam da böyle bir film olarak karşımıza
çıkıyor. Anlatmak istediği konuyu bize
aktarırken filmdeki karakterin yaşadığı
bellek sorunu ile empati kurmamızı
kolaylaştırıyor. Filmin baş karakteri
Leonard, yaşadığı travma sonrası stres
bozukluğundan sonra kısa süreli bellek
süreçlerinde bozulmalar yaşamakta, fakat
yaşadığı acı olayı aydınlatmak için de en çok
belleğine ihtiyaç duymaktadır. Kendisine
notlar, fotoğraflar ve dövmeler şeklinde bir
hatırlatıcı sistem kurarak her defasında
belleğinin ona oynadığı oyunlarla farklı bir
yere sürüklenmektedir. Zihnimize
kaydettiğimiz her şey, adeta kaydını
tuttuğumuz bir akıl defteri değilse, nedir?

ADSIZ

PSİKOLOJİ REHBERİ
TUĞBA

Bellek:
Anıların
inşaası

tugba.adsiz@taf.org.tr 
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İKLİM DEĞİŞİKLİĞİ VE SIFIR ATIK DAİRESİ BAŞKANLIĞI KENT TEMİZLİĞİ ŞUBE
MÜDÜRLÜĞÜNE POŞET TAKILABİLEN KOMPOZİT ÇÖP KOVASI ALIMI mal alımı
4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale
edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye
ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2024/825297
1- İdarenin
a) Adı : İZMİR BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ SATINALMA DAİRE 

BAŞKANLIĞI MAL ALIMLARI ŞUBE MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi : MİMAR SİNAN MAH. 9 EYLÜL MEYDANI NO:9/1 

(KÜLTÜRPARK 1 NOLU HOL) KONAK/İZMİR 35220 
KONAK/İZMİR

c) Telefon ve faks numarası : 2322931530 - 2322934246
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2- İhale konusu mal alımın
a) Adı : İKLİM DEĞİŞİKLİĞİ VE SIFIR ATIK DAİRESİ 

BAŞKANLIĞI KENT TEMİZLİĞİ ŞUBE MÜDÜRLÜĞÜNE 
POŞET TAKILABİLEN KOMPOZİT ÇÖP KOVASI ALIMI

b) Niteliği, türü ve miktarı : 1000 ADET POŞET TAKILABİLEN KOMPOZİT ÇÖP 
KOVASI ALIMI
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer : MALZEMELER İZMİR BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ 

UZUNDERE MERKEZ AMBARI 3962/30 SOKAK NO:155 
UZUNDERE-KARABAĞLAR/İZMİR ADRESİNE TESLİM 
EDİLECEKTİR.

ç) Süresi/teslim tarihi : MALZEMELER, YÜKLENİCİ İLE İDARE ARASINDA 
SÖZLEŞMENİN İMZALANMASINDAN İTİBAREN 30 
(OTUZ) TAKVİM GÜNÜ İÇERİSİNDE TEKNİK 
ŞARTNAMEDE BELİRTİLEN ŞEKİLLERDE TESLİM 
EDİLECEKTİR.

d) İşe başlama tarihi : SÖZLEŞMENİN İMZALANMASINDAN İTİBAREN
3- İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 17.07.2024 - 14:30
b) İhale komisyonunun 
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres) : İZMİR BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ SATINALMA 

DAİRESİ BAŞKANLIĞI (MİMAR SİNAN MAHALLESİ 
9 EYLÜL MEYDANI NO:9/1 (KÜLTÜRPARK 1 NOLU 
HOL) KONAK/İZMİR)

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir.
İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2052786)

İKLİM DEĞİŞİKLİĞİ VE SIFIR ATIK DAİRESİ 
BAŞKANLIĞI KENT TEMİZLİĞİ ŞUBE 

MÜDÜRLÜĞÜNE POŞET TAKILABİLEN KOMPOZİT
ÇÖP KOVASI ALIMI

İZMİR BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ SATINALMA
DAİRE BAŞKANLIĞI MAL ALIMLARI ŞUBE 

MÜDÜRLÜĞÜ

Medical Point’ten
milli sporculara

tam destek

Altınordu kadrosunu güçlendirdi

3 Temmuz 2024 ÇarşambaHazırlayan: Caner Tok 11

DÜZENLENEN basın toplantısında konuşan Veysi
Kubba, “Ülkemizi uluslararası arenada en iyi şekilde
temsil edeceklerine, altın madalyalar ile ülkelerine
döneceklerine inancımız tamdır.” dedi.

İzmir Ekonomi Üniversitesi (İEÜ) Medical Point
Hastanesi’nin Olimpik Branşlar Sağlık
Sponsorluğunu üstlendiği Şavkar Cimnastik Spor
Kulübü sporcuları İbrahim Çolak, Ahmet Önder,
Adem Asil Paris 2024 Olimpiyatları’na katılacak. İEÜ
Medical Point Hastanesi’nde düzenlenen basın
toplantısıyla olimpik milli sporcuların Paris’e
gidecekleri duyuruldu. Düzenlenen toplantıya,
olimpik milli sporcular, kulübün sporcuları ve basın
mensupları katıldı. Gençlik ve Spor İzmir İl Müdürü
Murat Eskici, Gençlik Hizmetleri ve Spor Hizmetleri
Genel Müdürlüğü Sporcu Yetiştirme Daire Başkanı
Selçuk Çebi toplantıya katılarak sporcuları yalnız
bırakmadı. 

‘İNANCIMIZ TAM’
Medical Point Hastaneler Grubu Yönetim Kurulu

Başkan Vekili Veysi Kubba, “İzmir Ekonomi
Üniversitesi Medical Point Hastanesi olarak, Şavkar
Cimnastik Spor Kulübü’nün Olimpik Branşlar Sağlık
Sponsorluğunu üstlenmiş olmaktan büyük gurur
duyuyoruz. Spor ve sporcunun sağlığına verdiğimiz
önemi her fırsatta vurguluyor ve bu yolda
kararlılıkla ilerliyoruz. Bu vesileyle, Şavkar
Cimnastik Spor Kulübü’nün değerli sporcuları
İbrahim Çolak, Ahmet Önder ve Adem Asil’i Paris
2024 Olimpiyatları’na katılma başarılarından dolayı
tebrik ediyoruz. Bu genç sporcularımızın, ülkemizi
uluslararası arenada en iyi şekilde temsil
edeceklerine, altın madalyalar ile ülkelerine
döneceklerine inancımız tamdır. İbrahim Çolak,
Ahmet Önder ve Adem Asil’e, Paris 2024
Olimpiyatları’nda başarılar dilerken, onların bu
zorlu yolda gösterdikleri azim ve kararlılıktan ötürü
teşekkür ediyoruz. Onların elde edeceği başarıların,
genç nesillere ilham kaynağı olacağına inanıyoruz.
Medical Point Hastaneler Grubu olarak,
sporcularımızın her zaman yanında olacağımızı ve
sağlıklarını en üst düzeyde koruyarak, daha büyük
başarılara imza atmaları için destek vereceğimizi
belirtmek isterim. Sağlıkla dolu, başarılı bir

olimpiyat süreci diliyoruz.” ifadelerini kullandı. 

‘BÜYÜK GURUR’
Şavkar Cimnastik Spor Kulübü Başkanı İsmail

Göktekin, “Sağlık sporcularımız için çok önemli.
Özellikle sakatlanmalar konusunda iyi hekimlere
ihtiyacımız oluyor, sporcularımızı üst düzey
doktorların ameliyat etmesi gerekiyor. Medical
Point Ailesi ile yaptığımız işbirliğini çok
önemsiyoruz. Bize verdikleri desteklerden dolayı
çok teşekkür ediyoruz.” dedi. Gençlik ve Spor İzmir
İl Müdürü Murat Eskici, “Bu genç kardeşlerimiz ay
yıldızlı bayrağı dalgalandırmak için çalışacak.
Başarılarını bekliyoruz. İzmir için bu olimpiyatlara
katılmak büyük gurur.” diye konuştu. 

‘AİLELERİNE TEŞEKKÜR EDERİZ’
Tüm sporculardan madalya beklediklerini ifade

eden Daire Başkanı Selçuk Çebi de, “Tüm
kulüplerimizin yanında olduğumuzu elimizden
geldiğince onların yanında olduğumuzu bilmelerini
isteriz. Ülkemiz adına onur verici bir durum.
Sporcularımızın anne ve babalarına da çok teşekkür
etmek istiyorum. Kendilerinden fedakarlık yaparak
bizlere güveniyorlar onların desteği olmadan hiçbir
şey olmaz.” ifadelerini kullandı. 

‘GÖZÜNÜZ ARKADA KALMASIN’
Mutluluklarını dile getiren Olimpik milli

sporculardan İbrahim Çolak, “Buraya kadar pek çok
hedefimizi gerçekleştirdik. Olimpiyat madalyası
kazanmaya çok yakınız. Tecrübeler edindik,
çalışmalarımızı birleştirerek daha iyi başarılara
imza atacağız.” dedi. Ahmet Önder, “Arkamızda
büyük bir emek var. Türk Cimnastiği adına yeni
başarılar alacağız. Bu büyümenin içerisinde yer
almak bizleri çok mutlu ediyor. Gözünüz arkada
kalmasın biz elimizden geleni yapacağız.” diye
konuştu. Adem Asil de, “Olimpiyata gitmek her
sporcunun en büyük hedefi. İyi bir başarı elde etmek
için çalışacağız. Destekleyen herkese çok teşekkür
ederiz.” dedi. Toplantının sonunda Paris 2024
Olimpiyatları’na katılacak sporcular İbrahim Çolak,
Ahmet Önder ve Adem Asil’e ‘Türk Bayrağı’ takdim
edildi.
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İZMİR ekibi dış transferde iki oyuncuyla daha
anlaşarak kadrosunu güçlendirdi. İzmir
temsilcisi, İskenderunspor'dan 31 yaşındaki
stoper Eren Tokat ve Karaman FK'dan aynı
yaştaki eski sağ bek Alper Tursun ile anlaştı.
Torbalı Metin Oktay Yerleşkesi'nde
gerçekleştirilen imza töreninde 2 oyuncu da
1'er yıllık sözleşme imzaladı.

Futbola Gençlerbirliği'nde başlayan Eren;

Hacettepe, Osmanlıspor, Niğde Anadolu FK,
Darıca Gençlerbirliği, Tarsus İdmanyurdu,
Çorum FK, Adıyaman FK, Afyonspor gibi
takımlarda forma giydi. Kariyerine Mağusa
Türkgücü'nde başlayan Londra doğumlu Alper
ise Alanyaspor, Ankara Demir, Crawley Town,
Darıca Gençlerbirliği, Sakaryaspor, Bayburt
Özel İdarespor, Niğde Anadolu FK, Afyonspor
ve Karaman FK kulüplerinde oynadı. (DHA)
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Çanakkale'nin Ayvacık ilçesi Behram
köyünde çıkan yangından etkilenen ve
makilik alanı üç gün boyunca ziyarete
kapatılan Assos Ören Yeri, kapılarını
yeniden açtı. Behram Köyü muhtarı
Numan Türkay, 26 Haziran'da meydana
gelen yangından ören yerinin de
etkilendiğini, Behram köyünün ise hasar
görmediğini söyledi. Türkay,
"Assos'umuz tarihi bir doku, dünyaya
açılan penceremiz. Yangında tarihi
dokuya asla zarar gelmedi. Sadece bu
yangın, ören yerlerindeki ot ve makilik
alanın yanmasından ibarettir. Athena
Tapınağı'mız, tiyatromuz diğer bütün
tarihi doku yerinde durmaktadır.
Yetkililerin incelemelerinin ardından
pazar günü itibarıyla ören yerimizi
ziyarete açtık. Herkes buyursun gelsin"
diye konuştu. (İHA)

DAVUTLAR’DA COŞKU
2016 yılından itibaren ilçede
düzenlenen Türkiye’nin en büyük
açık hava müzik etkinliklerinden
Kuşadası Gençlik Festivali, 18-19-20-
21 Temmuz tarihlerinde yapılacak.
Davutlar Sevgi Plajı’nda yapılacak
festivalde Athena, Emre Aydın,
Manga, Pinhâni, Yeni Türkü, Fatma
Turgut, Adamlar, Umut Kuzey,
Madrigal’in de aralarında olduğu
sevilen sanatçılar sahne alacak.

FESTİVAL PROGRAMI
18 Temmuz Perşembe Pinhâni,
Dedublüman, Yeni Türkü, Emre Fel,
Badi Gardi, Kalk Yerine Yat; 19
Temmuz Cuma Athena, Adamlar,
Umut Kuzey, Selin, Hipersona, Birinci
Kat; 20 Temmuz Cumartesi Manga,
Fatma Turgut, Pera, Yedinci Ev,
Kıvılcım Ural, Tekil-A ve 21 Temmuz
Pazar Emre Aydın, Madrigal, Mavi Gri,
Reckol, İlker Pehriz ve Homeless
sahne alacak. (Haber Merkezi)

Katılımcıların deniz, kum ve güneşin yanı sıra müziğinde tadını çıkaracağı
Kuşadası Gençlik Festivali, sevilen sanatçıları hayranlarıyla buluşturacak
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Kültür ve Turizm Bakanlığı "somut
olmayan kültürel miras taşıyıcısı" 72
yaşındaki Mehtap Cömert, 51
yıldır Osmanlı süsleme
ve bezeme sanatı
olan Edirnekari'yi
yaşatmak için çaba
harcıyor. Cömert,
yetiştirdiği
öğrencilerinden
bazılarının doçent ve
profesör olduğunu, bundan
gurur duyduğunu vurgulayarak, "Bir hafta
sanatımı icra etmesem kendimi ihanet
etmiş gibi hissediyorum. Şükürler olsun
güzel bir yeteneğim var. Güzel dostlarım
oluyor her gittiğim yerde. Öğrencilerimin
başarısı beni çok mutlu ediyor. Edirnekari
bir ömür, bir servet benim için. Halen de
yola devam" ifadelerini kullandı. (AA)

KENDİ TASARIMLARI
Yarışma öncesi meslek kuruluşları kendi imkanlarıyla
yaptıkları karton tekneleri taşıdı. Sahil güvenlik
botlarının eşlik ettiği yarışmada, TMMOB'a bağlı
meslek kuruluşları ile TMMOB emeklilerinin yer aldığı
grup kendi tasarımlarını suya indirdi. Büyükşehir
Belediyesi Başkan Vekili Zafer Levent Yıldır'ın start
vermesinin ardından Körfez'de yarış başladı. 

KIYASIYA YARIŞ
Bazı tekneler suya iner inmez batarken Makine
Mühendisleri Odası İzmir Şubesi ile TMMOB emekli
grubunun hazırladığı tekneler kıran kırana yarışa
girdi. İki tekne, kıyıdan yaklaşık 30 metre açıkta duran
sahil güvenlik teknelerine kadar gidip tekrar kıyıya
batmadan ulaştı. Yarışı Şimay Nasay'ın kullandığı
Makine Mühendisleri Odası teknesi kazandı. (DHA)

PETLAS 2024 Türkiye Offroad
Şampiyonası ikinci ayağı olan
Ankara Offroad Yarışı, Kenan
Özsoy-Harun Deynek ekibinin
birinciliğiyle sona erdi. Ankara
Offroad Spor Kulübü (ANDOFF)
tarafından Mühye'de düzenlenen
yarışın genel klasman ikinciliğini
Mehmet Demirel-Fettah Yiğit
kazanırken, genel klasman
üçüncülüğünü İsrafil Akyüz-Mert
Tepe elde etti. (Haber Merkezi)

KONYA’NIN Karatay
ilçesinde yer alan
Hayvanat
Bahçesi’nde
hayvanları
sıcaklardan
korumak isteyen
yetkililer, hayvanların
konforunu sağlamak
amacıyla farklı serinletme
yöntemleri uyguluyor.
Hayvanlar, dinlenmek ve
güneşten korunmak için
kendileri için
oluşturulan ek gölgelik
alanlarda vakit geçiriyor.
Belirli bölgelere
yerleştirilen sprey ve fıskiye
sistemleri, serinletici etki yaratıyor. Hayvanat
bahçesinde ördekler de yer alıyor. (AA)
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Asos Ören Yeri 
ziyaretçi ağırlıyor

Tozu dumana
katan heyecan

Doğada bitkin haldeki atmaca yavrusunu gören bir
vatandaş durumu, Bingöl Doğa Koruma ve Milli Parklar
Şube Müdürlüğüne bildirdi. Ekiplerce teslim alınan
yavru, Doğa Koruma ve Milli Parklar Şube Müdürlüğünde
tedavi altına alındı. Atmaca yavrusu, tedavisinin ardından
doğal yaşam alanına bırakılacak. (AA)

Yaralı atmaca yavrusu
artık emin ellerde
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İzmirli mimar ve mühendislerin her yıl Kabotaj
Bayramı'nda düzenledikleri 16. 'Kartondan

Tekneler' yarışması renkli görüntülere sahne oldu
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